
Bydel Gamle Oslo

Møteprotokoll

Utvalg: Gamle Oslo bydelsutvalg
Møtested: Hagegata 23
Møtedato: 22.06.2023
Tid: Kl. 17:00
Sekretariat: Morten Johansen

Møteleder:
Emil Snorre Alnæs 

Tilstede:
Emil Snorre Alnæs Leder MDG
Agnes Nærland Viljugrein Nestleder AP
Tuva Løkse Medlem MDG
Miriam Einangshaug Medlem MDG
Mats Kvaløy-Bjørbekk Medlem AP
Stian Amadeus Antonsen Medlem SV
Steinar Heldal Medlem SV
Beate Bull Medlem H
Tjeran Tham Vinje Medlem H
Katherine Joakimsen Medlem R
Olaf Svorstøl Medlem R
Gøril Bjerkhol Havro Medlem V
Kjell Johansen Medlem FrP

Forfall:
Sara Ali Barzinje Medlem AP
Anna Myking Medlem MDG

Som vara møtte:
Marianne Ollivier Varamedlem AP
Tom Kristian Berger Varamedlem MDG
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Møtenotater:
Åpen halvtime
Bymiljøetaten om stenging av ring 1. 
Statens vegvesen om stenging av ring 1.
Marie Hoelseth, Prosjektkoordinator, Spireverket, om ønske om formalisert samarbeid med 
bydelen. 
Eirik Nareid Omre om bydelens uttalelse til søknad om skjenkebevilling, Ludo Sørenga, 
Sørengkaia 138. 
Kjell Næss om Etterstadsletta
Carl Fredrik Tjeransen, medlem råd for psykisk helse og rus om sakene 77/23, 82/23
Monica Haugen, leder for Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne om sak 80/23
 

Innkalling godkjent
 

Sakskart godkjent
 Sakene 71/23, 80/23, 77/23 og 82/23 ble behandlet først i møtet. 

Tom Kristian Berger kom 17:10. 

Eventuelt
Agnes Nærland Viljugrein (AP) orienterte om møte med Råd for personer med nedsatt 
funksjonsevne. 

Saker behandlet under møtet

Type Sak nr. Sakstittel
PS 58/23 Permanent flerbrukshall på Tøyen inkluderingsarena for idrett og kultur 

(V)  
PS 59/23 Utvidet hjertesone for barn og unge i delbydel nedre Tøyen og Grønland 

(V)
PS 60/23 Involvering av brukere og pårørende (V)
PS 61/23 Stier styrker folkehelsen (V)
PS 62/23 Kommunen må bruke kommunal forkjøpsrett på Håkonsgate 12 og 

Oslogate 39 (R)
PS 63/23 Ad lokomotivverkstedet (R)
PS 64/23 Endring i retningslinjer for frivillighetsmidler, områdeløftmidler og 

grønne midler (AP)
PS 65/23 Forsøpling og urettmessig bruk av offentlig areal i bydelen (AP)
PS 66/23  Opprettelse av prosjektgruppe for bevaring av strøks identitet (H)
PS 67/23 Ja til et mer dynamisk bybilde - Fler parkerings- og ladeplasser til 

lastesykler, elsykler, elscooter og motorsykler. (H)
PS 68/23 Tilrettelegging for sykkel og gående mellom Bispegata og rundkjøringa 

ved Oslo Hospital (MDG)
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PS 69/23 Oppgradering av uteområdet til Kampen barnehage (MDG)
PS 70/23 Orientering om bydelens næringsarbeid - oppfølging av BU-sak 176/22 
PS 71/23 Økonomistatus pr. 30 april 2023 og Bydelsdirektørens forslag til 

revidert budsjett 2023
PS 72/23 Frivillige organisasjoners tilgang til bydelshuset
PS 73/23 Responsverksted Etterstadløkka - oppfølging av BU-sak 189/21 og 

13/23
PS 74/23 Bydelens uttalelse til forslag til planprogram til offentlig ettersyn for 

Ensjøveien 16, 18, 20 og 22 
PS 75/23 Reviderte retningslinjer for bruk av offentlige uterom i Bydel Gamle 

Oslo
PS 76/23 Status og fremdrift i bruk av Miljøfyrtårnportalen 
PS 77/23 Status mai 2023 for Områdeløft Grønland og Tøyen
PS 78/23 Status fremtidens aktivitetshus 
PS 79/23 Orientering om tildeling av tilskudd fra Bufdir 
PS 80/23 Oppfølging av BU SAK 44/23 
PS 81/23 Bydelens uttalelse til varsel om begrenset høring av 

detaljreguleringsplan for Ryenbergveien 64-66
PS 82/23 Bydelens uttalelse til strategi for utjevning av sosiale forskjeller 
PS 83/23 Tilsynsutvalg rapport Brinken mars 2023 
PS 84/23 BU-sak: Tilsynsrapporter Valle Hovin dagsenter og Villa Habibi
PS 85/23 Sommerfullmakter sommer 2023
PS 86/23 Bydelens uttalelse til søknad om skjenkebevilling, Ludo Sørenga, 

Sørengkaia 138
PS 87/23 Bydelens uttalelse til høring av revisjon av småhusplanen
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Sak 58/23: Permanent flerbrukshall på Tøyen inkluderingsarena for idrett og 
kultur (V)  

Forslag til vedtak:

BU ber byråd for kultur og idrett om å sikre at 
1.    Tøyen arena og nødvendig areal blir omregulert til en permanent flerbrukshall 
2.    Offentlige og private aktører, samt andre viktige lokale interessenter blir inkludert i en bred 
prosess for å sikre en bygning med estetisk og funksjonell kvalitet innbyggere i lokalmiljøet kan 
være stolt av
 

 

Gamle Oslo oppvekstkomites møte 13.06.2023:
1. Bydelsutvalget i Gamle Oslo ønsker en permanent Tøyen Arena. 
Bydelsutvalget er svært glade for den nye flerbrukshallen som kommer i Tøyenbadet, men denne 
vil ikke kunne absorbere all aktiviteten som i dag skjer i Tøyen Arena. Det vil være mange andre 
aktører som ønsker seg inn i hallen i Tøyenbadet, og vi frykter for tilbudet som Tøyen Arena 
rommer i dag. Det vil heller ikke gi kapasitetsøkning totalt i indre by om Tøyen Arena legges ned.

2. Bydelsutvalget ønsker at derfor at det blir en permanent flerbrukshall (Tøyen Arena) på 
Sirkustomta. Dette vil gi et trygt og forutsigbart «hjem» for all den gode aktiviteten som skjer, og 
det vil bidra til kapasitetsøkning totalt. 

3. Bydelsutvalget ønsker at byråden starter og gjennomfører nødvending reguleringsarbeid for å 
få en arena på plass permanent.

Bydelsutvalget erkjenner at en permanent arena vil legge permanent beslag på denne delen av 
Tøyenparken. Vi mener dette er riktig prioritering, da Tøyen Arena er et tilgjengelig og 
inkluderende lavterskeltilbud for lokalbefolkningen, og like mye i allmennhetens interesse som 
Tøyenparken. Det er ikke aktuelt å gi opp denne delen av Tøyenparken til utbygging. 

4. Bydelsutvalget ber byråden planlegge for å erstatte den midlertidige hallen med permanent 
hall når den midlertidige hallens brukstid er ute.
I mellomtiden ber vi om at byråden henter inn vedlikeholdsetterslepet i nåværende Tøyen Arena 
(blant annet reparerer ventilasjon, gulv og lyddemping).

5. Offentlige og private aktører, samt andre viktige lokale interessenter blir inkludert i en bred 
prosess for å sikre en bygning med estetisk og funksjonell kvalitet innbyggere i lokalmiljøet kan 
være stolt av
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Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Endring asv pkt 5 fra oppvekstkomiteen, foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt
[R1] Ordet private endres til lokale, og pkt 5 lyder: 
5. Offentlige og lokale aktører, samt andre viktige lokale interessenter blir inkludert i en bred 
prosess for å sikre en bygning med estetisk og funksjonell kvalitet innbyggere i lokalmiljøet kan 
være stolt av

Votering

 Oppvekst: enstemmig vedtatt

 R1: falt mot 2R og 2SV

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget i Gamle Oslo ønsker en permanent Tøyen Arena. 
Bydelsutvalget er svært glade for den nye flerbrukshallen som kommer i Tøyenbadet, men denne 
vil ikke kunne absorbere all aktiviteten som i dag skjer i Tøyen Arena. Det vil være mange andre 
aktører som ønsker seg inn i hallen i Tøyenbadet, og vi frykter for tilbudet som Tøyen Arena 
rommer i dag. Det vil heller ikke gi kapasitetsøkning totalt i indre by om Tøyen Arena legges ned.

2. Bydelsutvalget ønsker at derfor at det blir en permanent flerbrukshall (Tøyen Arena) på 
Sirkustomta. Dette vil gi et trygt og forutsigbart «hjem» for all den gode aktiviteten som skjer, og 
det vil bidra til kapasitetsøkning totalt. 

3. Bydelsutvalget ønsker at byråden starter og gjennomfører nødvending reguleringsarbeid for å 
få en arena på plass permanent.

Bydelsutvalget erkjenner at en permanent arena vil legge permanent beslag på denne delen av 
Tøyenparken. Vi mener dette er riktig prioritering, da Tøyen Arena er et tilgjengelig og 
inkluderende lavterskeltilbud for lokalbefolkningen, og like mye i allmennhetens interesse som 
Tøyenparken. Det er ikke aktuelt å gi opp denne delen av Tøyenparken til utbygging. 

4. Bydelsutvalget ber byråden planlegge for å erstatte den midlertidige hallen med permanent 
hall når den midlertidige hallens brukstid er ute.
I mellomtiden ber vi om at byråden henter inn vedlikeholdsetterslepet i nåværende Tøyen Arena 
(blant annet reparerer ventilasjon, gulv og lyddemping).

5. Offentlige og private aktører, samt andre viktige lokale interessenter blir inkludert i en bred 
prosess for å sikre en bygning med estetisk og funksjonell kvalitet innbyggere i lokalmiljøet kan 
være stolt av

Gamle Oslo oppvekstkomites møte  13.06.2023 



Side 6 av 78

Helhetlig endringsforslag fra SV og V, foreslått av Stian Amadeus Antonsen, Sosialistisk 
Venstreparti
[SVV1] 1. Bydelsutvalget i Gamle Oslo ønsker en permanent Tøyen Arena. 
Bydelsutvalget er svært glade for den nye flerbrukshallen som kommer i Tøyenbadet, men denne 
vil ikke kunne absorbere all aktiviteten som i dag skjer i Tøyen Arena. Det vil være mange andre 
aktører som ønsker seg inn i hallen i Tøyenbadet, og vi frykter for tilbudet som Tøyen Arena 
rommer i dag. Det vil heller ikke gi kapasitetsøkning totalt i indre by om Tøyen Arena legges ned.

[SVV2] 2. Bydelsutvalget ønsker at derfor at det blir en permanent flerbrukshall (Tøyen Arena) 
på Sirkustomta. Dette vil gi et trygt og forutsigbart «hjem» for all den gode aktiviteten som skjer, 
og det vil bidra til kapasitetsøkning totalt. 

[SVV3] 3. Bydelsutvalget ønsker at byråden starter og gjennomfører nødvending 
reguleringsarbeid for å få en arena på plass permanent.

Bydelsutvalget erkjenner at en permanent arena vil legge permanent beslag på denne delen av 
Tøyenparken. Vi mener dette er riktig prioritering, da Tøyen Arena er et tilgjengelig og 
inkluderende lavterskeltilbud for lokalbefolkningen, og like mye i allmennhetens interesse som 
Tøyenparken. Det er ikke aktuelt å gi opp denne delen av Tøyenparken til utbygging. 

[SVV4] 4. Bydelsutvalget ber byråden planlegge for å erstatte den midlertidige hallen med 
permanent hall når den midlertidige hallens brukstid er ute.
I mellomtiden ber vi om at byråden henter inn vedlikeholdsetterslepet i nåværende Tøyen Arena 
(blant annet reparerer ventilasjon, gulv og lyddemping).
Endring til sak 12/23 , foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt
Til Pkt 2: Private aktører strykes og forslaget til vedtak endres til:

[R1] Offentlige og lokale aktører må bli inkludert i en bred prosess for å sikre en bygning med 
estetisk og funksjonell kvalitet som innbyggerne i lokalmiljøet kan være stolt av.

Behandling:
Venstre trakk punkt 1 til fordel for fellesforslag fra SV og V. 

Votering

 SVV1-4: enstemmig vedtatt

 V2 vs R1: V2 vedtatt mot 1R og 2SV 

Gamle Oslo oppvekstkomites vedtak – sak 12/23:
1. Bydelsutvalget i Gamle Oslo ønsker en permanent Tøyen Arena. 
Bydelsutvalget er svært glade for den nye flerbrukshallen som kommer i Tøyenbadet, men denne 
vil ikke kunne absorbere all aktiviteten som i dag skjer i Tøyen Arena. Det vil være mange andre 
aktører som ønsker seg inn i hallen i Tøyenbadet, og vi frykter for tilbudet som Tøyen Arena 
rommer i dag. Det vil heller ikke gi kapasitetsøkning totalt i indre by om Tøyen Arena legges ned.
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2. Bydelsutvalget ønsker at derfor at det blir en permanent flerbrukshall (Tøyen Arena) på 
Sirkustomta. Dette vil gi et trygt og forutsigbart «hjem» for all den gode aktiviteten som skjer, og 
det vil bidra til kapasitetsøkning totalt. 

3. Bydelsutvalget ønsker at byråden starter og gjennomfører nødvending reguleringsarbeid for å 
få en arena på plass permanent.

Bydelsutvalget erkjenner at en permanent arena vil legge permanent beslag på denne delen av 
Tøyenparken. Vi mener dette er riktig prioritering, da Tøyen Arena er et tilgjengelig og 
inkluderende lavterskeltilbud for lokalbefolkningen, og like mye i allmennhetens interesse som 
Tøyenparken. Det er ikke aktuelt å gi opp denne delen av Tøyenparken til utbygging. 

4. Bydelsutvalget ber byråden planlegge for å erstatte den midlertidige hallen med permanent 
hall når den midlertidige hallens brukstid er ute.
I mellomtiden ber vi om at byråden henter inn vedlikeholdsetterslepet i nåværende Tøyen Arena 
(blant annet reparerer ventilasjon, gulv og lyddemping).

5. Offentlige og private aktører, samt andre viktige lokale interessenter blir inkludert i en bred 
prosess for å sikre en bygning med estetisk og funksjonell kvalitet innbyggere i lokalmiljøet kan 
være stolt av

Gamle Oslo ungdomsråds møte  08.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo ungdomsråds vedtak – sak 10/23:
Ungdomsrådet støtter forslag til vedtak 

________________________________________________________________

Sak 59/23: Utvidet hjertesone for barn og unge i delbydel nedre Tøyen og 
Grønland (V)

Forslag til vedtak
BU ber byråd for samferdsel innføre en "utvidet hjertesone" i delbydelene Grønland og nedre 
Tøyen som innebærer:
1.    Alle gater og veier blir regulert som enveiskjørt med maks hastighet 20 km/t
2.    Omfattende fartsdempende tiltak, slik  som humper, innsnevring, sideforkyvning og rumlefelt 
(eks. Torggata, Kolstadgata ved Tøyen skole, og miljøgatene på Grunerløkka Conradis gate) 



Side 8 av 78

3.    Legge ruten til 60-bussen utenom delbydelene slik at trafikkbelastningen ytterligere 
reduseres
4.    tiltakene omfatter delbydelens randsone (eks. Hagegata, Jens Bjelkes gate og Vahls gate) 
slik at denne heller ikke skaper en utrygg barriere
5.    generelt begrense all annen trafikk enn utrykningskjøretøy, vareleveranser og beboere, 
6.    Utvide avgiftstid for beboerparkering til hele døgnet
 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
Saken avvises.

Merknad Høyre og FRP 
Gamle Oslo FrP og Høyre mener at dette er en sak som kommer innunder de punktene som 
Bymiljøetaten hvert år skal ta tak i sine 12 punkter. 
Saken bør derfor avvises, selv om vi støtter intensjonen.

Merknad SV, AP, MDG og R 
Flere av tiltakene som er foreslått er allerede godt ivaretatt i pågående prosesser og instanser. 
Gjennom bilfritt byliv jobbes det kontinuerlig for å skape et bedre bymiljø og økt byliv i områdene 
Tøyen og Grønland, med fokus på å tilrettelegge for myke trafikanter. Dette inkluderer både 
stenging av gater, frigjøring av areal fra parkeringsplasser og redusering av 
gjennomgangstrafikk. Bydelsutvalget i Gamle Oslo spiller også inn til en årlig sak om 
trafikksikringstiltak for bydelen (sist 14.09.22 for året 2023) hvor både skoler, nabolag og 
beboere har mulighet til å spille inn sine ønsker og behov for bedre trafikksikkerhet i sine 
nabolag. Her er det også mulig å spille inn behov for utvidelse av hjertesoner rundt skoler hvor 
dette ikke er innført enda. Selv om det er mange gode intensjoner i forslaget fra Venstre er det 
mye som allerede er ivaretatt i allerede eksisterende prosesser og innspillsrunder. I tillegg er 
det noen forslag til vedtak som vi mener ikke vil komme beboerne i bydelen vår til gode, som å 
fjerne 60-bussen fra delbydelene. 60-bussen utgjør et helt sentralt kollektivtilbud for mange 
beboere i bydelen, spesielt eldre og andre som er dårlig til beins, da bussruta er en nødvendig 
melkerute med mange små stopp. Å fjerne 60-bussen fra delbydelene vil i praksis svekke 
kollektivtilbudet i bydelen og fjerne tilkoblingen til Grønland fra resten av delbydelene. 
 

 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Ny innledning (erstatter tidligere forslag til innledning fra Venstre), foreslått av Gøril 
Bjerkhol Havro, Venstre
[V2] BU ber byråd for samferdsel sette fokus på trafikksikkerhet i delbydelene Grønland og 
nedre Tøyen

Opprettholde opprinnelig forslag, foreslått av Gøril Bjerkhol Havro, Venstre
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[V1*] Med unntak av innledning og punktet om 60-bussen

Venstre opprettholdt sitt forslag som falt i komite med endringen som fremkommer i 
V1*

Merknadene fra komite ble også fremmet i BU

Votering

 BUK (Avvise saken): vedtatt mot 1V

 Merknad FRP og H: FRP og H sluttet seg til merknaden

 Merknad AP, SV, MDG og R: AP, SV, MDG og R sluttet seg til merknaden 

 

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Saken avvises.

Merknad Høyre og FRP 
Gamle Oslo FrP og Høyre mener at dette er en sak som kommer innunder de punktene som 
Bymiljøetaten hvert år skal ta tak i sine 12 punkter.  Saken bør derfor avvises, selv om vi støtter 
intensjonen.

Merknad SV, AP, MDG og R 
Flere av tiltakene som er foreslått er allerede godt ivaretatt i pågående prosesser og instanser. 
Gjennom bilfritt byliv jobbes det kontinuerlig for å skape et bedre bymiljø og økt byliv i områdene 
Tøyen og Grønland, med fokus på å tilrettelegge for myke trafikanter. Dette inkluderer både 
stenging av gater, frigjøring av areal fra parkeringsplasser og redusering av 
gjennomgangstrafikk. Bydelsutvalget i Gamle Oslo spiller også inn til en årlig sak om 
trafikksikringstiltak for bydelen (sist 14.09.22 for året 2023) hvor både skoler, nabolag og 
beboere har mulighet til å spille inn sine ønsker og behov for bedre trafikksikkerhet i sine 
nabolag. Her er det også mulig å spille inn behov for utvidelse av hjertesoner rundt skoler hvor 
dette ikke er innført enda. Selv om det er mange gode intensjoner i forslaget fra Venstre er det 
mye som allerede er ivaretatt i allerede eksisterende prosesser og innspillsrunder. I tillegg er 
det noen forslag til vedtak som vi mener ikke vil komme beboerne i bydelen vår til gode, som å 
fjerne 60-bussen fra delbydelene. 60-bussen utgjør et helt sentralt kollektivtilbud for mange 
beboere i bydelen, spesielt eldre og andre som er dårlig til beins, da bussruta er en nødvendig 
melkerute med mange små stopp. Å fjerne 60-bussen fra delbydelene vil i praksis svekke 
kollektivtilbudet i bydelen og fjerne tilkoblingen til Grønland fra resten av delbydelene. 
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Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
Redusere og fjerne avgiftstid for beboerparkering, foreslått av Sigurd Fredeng, 
Fremskrittspartiet
[FRP1] Bydelsutvalget vil jobbe for å redusere tiden for beboerparkering, samt på sikt å fjerne 
den.
Saken avvises - merknad, foreslått av Sigurd Fredeng, Fremskrittspartiet
[Merknad FH] Gamle Oslo FrP og Høyre mener at dette er en sak som kommer innunder de 
punktene som Bymiljøetaten hvert år skal ta tak i sine 12 punkter. 
Saken bør derfor avvises, selv om vi støtter intensjonen.
Avviser forslaget med stemmeforklaring fra SV, MDG og AP, foreslått av Stine Navarsete , 
Sosialistisk Venstreparti
[Merknad SAM] Flere av tiltakene som er foreslått er allerede godt ivaretatt i pågående 
prosesser og instanser. Gjennom bilfritt byliv jobbes det kontinuerlig for å skape et bedre 
bymiljø og økt byliv i områdene Tøyen og Grønland, med fokus på å tilrettelegge for myke 
trafikanter. Dette inkluderer både stenging av gater, frigjøring av areal fra parkeringsplasser og 
redusering av gjennomgangstrafikk. Bydelsutvalget i Gamle Oslo spiller også inn til en årlig sak 
om trafikksikringstiltak for bydelen (sist 14.09.22 for året 2023) hvor både skoler, nabolag og 
beboere har mulighet til å spille inn sine ønsker og behov for bedre trafikksikkerhet i sine 
nabolag. Her er det også mulig å spille inn behov for utvidelse av hjertesoner rundt skoler hvor 
dette ikke er innført enda. Selv om det er mange gode intensjoner i forslaget fra Venstre er det 
mye som allerede er ivaretatt i allerede eksisterende prosesser og innspillsrunder. I tillegg er 
det noen forslag til vedtak som vi mener ikke vil komme beboerne i bydelen vår til gode, som å 
fjerne 60-bussen fra delbydelene. 60-bussen utgjør et helt sentralt kollektivtilbud for mange 
beboere i bydelen, spesielt eldre og andre som er dårlig til beins, da bussruta er en nødvendig 
melkerute med mange små stopp. Å fjerne 60-bussen fra delbydelene vil i praksis svekke 
kollektivtilbudet i bydelen og fjerne tilkoblingen til Grønland fra resten av delbydelene. 
 

Behandling:
Votering

 Avvisningsforslag: vedtatt mot 1V og 1R

 Merknad FH1: FRP og H sluttet seg til merknaden 

 SAM1: AP, MDG, SV og R sluttet seg til merknaden 

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 23/23:
Saken avvises.

Merknad Høyre og FRP 
Gamle Oslo FrP og Høyre mener at dette er en sak som kommer innunder de punktene som 
Bymiljøetaten hvert år skal ta tak i sine 12 punkter. 
Saken bør derfor avvises, selv om vi støtter intensjonen.
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Merknad SV, AP, MDG og R 
Flere av tiltakene som er foreslått er allerede godt ivaretatt i pågående prosesser og instanser. 
Gjennom bilfritt byliv jobbes det kontinuerlig for å skape et bedre bymiljø og økt byliv i områdene 
Tøyen og Grønland, med fokus på å tilrettelegge for myke trafikanter. Dette inkluderer både 
stenging av gater, frigjøring av areal fra parkeringsplasser og redusering av 
gjennomgangstrafikk. Bydelsutvalget i Gamle Oslo spiller også inn til en årlig sak om 
trafikksikringstiltak for bydelen (sist 14.09.22 for året 2023) hvor både skoler, nabolag og 
beboere har mulighet til å spille inn sine ønsker og behov for bedre trafikksikkerhet i sine 
nabolag. Her er det også mulig å spille inn behov for utvidelse av hjertesoner rundt skoler hvor 
dette ikke er innført enda. Selv om det er mange gode intensjoner i forslaget fra Venstre er det 
mye som allerede er ivaretatt i allerede eksisterende prosesser og innspillsrunder. I tillegg er 
det noen forslag til vedtak som vi mener ikke vil komme beboerne i bydelen vår til gode, som å 
fjerne 60-bussen fra delbydelene. 60-bussen utgjør et helt sentralt kollektivtilbud for mange 
beboere i bydelen, spesielt eldre og andre som er dårlig til beins, da bussruta er en nødvendig 
melkerute med mange små stopp. Å fjerne 60-bussen fra delbydelene vil i praksis svekke 
kollektivtilbudet i bydelen og fjerne tilkoblingen til Grønland fra resten av delbydelene. 
 

 

Gamle Oslo ungdomsråds møte  08.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo ungdomsråds vedtak – sak 11/23:
Ungdomsrådet er positive til enkelte trafikkbegrensende tiltak, som f.eks stenging av gata 
Grønland/Grønlandsleiret. Men opplever at forslaget til vedtak er for begrensende for og er 
spesielt svært negative til å legge om ruten til 60-bussen, da denne er mye brukt. Ungdomsrådet 
stiller seg derfor ikke bak forslaget. 

 

________________________________________________________________

Sak 60/23: Involvering av brukere og pårørende (V)

Forslag til vedtak:
Bydelsutvalget understreker viktigheten av medvirkning av brukere og pårørende i Bydel Gamle 
Oslos helsetjenester, for å forhindre at problemer oppstår og føre til at de avdekkes tidlig.
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Bydelsutvalget ber Bydel Gamle Oslo gjennomføre rutinemessige anonyme spørreundersøkelser 
for brukere, pårørende og ansatte, for å kartlegge hvor det kan være fare for feil og mangler. 
Spørsmålene må formuleres på en slik måte at det er enkelt å rapportere det man ikke er 
fornøyd med. Bydelsutvalget ønsker å bli informert om innholdet i slike undersøkelser.

Ved tilsyn må det legges til rette for at tilsynsutvalgene snakker med brukere og pårørende. 
Bydelsutvalget ber Bydelen sørge for at helsetjenestene selv legger opp til dette.

Bydelsutvalget ber Bydelen påse at kommunikasjonen fra ledelsen ved helsetjenestene er slik at 
brukere, pårørende og ansatte føler at rapportering av feil og mangler blir satt pris på, og at 
eventuelle klager ikke vil møtes med negative konsekvenser. Rapportering bør inkludere 
generelle utfordringer, i tillegg til spesifikke uønskede hendelser.

Bydelsutvalget ber Bydelen sørge for at brukere, pårørende og ansatte har reell mulighet til å 
varsle anonymt.
 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
Bydelsutvalget understreker viktigheten av medvirkning av brukere og pårørende i Bydel Gamle 
Oslos helsetjenester, for å forhindre at problemer oppstår og føre til at de avdekkes tidlig.

Bydelsutvalget ber Bydel Gamle Oslo gjennomføre rutinemessige anonyme spørreundersøkelser 
for brukere, pårørende og ansatte, for å kartlegge hvor det kan være fare for feil og mangler. 
Spørsmålene må formuleres på en slik måte at det er enkelt å rapportere det man ikke er 
fornøyd med. Bydelsutvalget ønsker å bli informert om innholdet i slike undersøkelser.

Ved tilsyn må det legges til rette for at tilsynsutvalgene snakker med brukere og pårørende. 
Bydelsutvalget ber Bydelen sørge for at helsetjenestene selv legger opp til dette.

Bydelsutvalget ber Bydelen påse at kommunikasjonen fra ledelsen ved helsetjenestene er slik at 
brukere, pårørende og ansatte føler at rapportering av feil og mangler blir satt pris på, og at 
eventuelle klager ikke vil møtes med negative konsekvenser. Rapportering bør inkludere 
generelle utfordringer, i tillegg til spesifikke uønskede hendelser.

Bydelsutvalget ber Bydelen sørge for at brukere, pårørende og ansatte har reell mulighet til å 
varsle anonymt.
 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Nytt forslag erstatter punkt 2, foreslått av Gøril Bjerkhol Havro, Venstre
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[V1] [V1.1:] Bydelsutvalget ber om å bli informert om innholdet i bruker- og 
pårørendeundersøkelser. [V1.2:] Spørsmålene i slike undersøkelser må formuleres på en slik 
måte at det er enkelt å rapportere det man ikke er fornøyd med.

Nytt forslag 1 med tillegg om rus og psykiske helseutfordringer, foreslått av Gøril Bjerkhol 
Havro, Venstre
[V2] [V2.1:] Bydelsutvalget understreker viktigheten av medvirkning av brukere og pårørende i 
Bydel Gamle Oslos helsetjenester, [V2.2:] inkludert innenfor rus og psykisk helse, [V2.1:] for å 
forhindre at problemer oppstår og føre til at de avdekkes tidlig.

AP opprettholdt AP1 som falt i komite. 

Votering

 Cupvotering Velferd vs AP1: AP1 videre mot 1FRP, 2H, 1V og 1R

 AP1: enstemmig vedtatt

 V1.2: enstemmig vedtatt

 V2.2: enstemmig vedtatt

 

 

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget understreker viktigheten av medvirkning av brukere og pårørende i Bydel Gamle 
Oslos helsetjenester, inkludert innenfor rus og psykisk helse, for å forhindre at problemer 
oppstår og føre til at de avdekkes tidlig. 

Bydelsutvalget ønsker å bli informert om innholdet i bruker- og pårørendeundersøkelser. 
Spørsmålene i slike undersøkelser må formuleres på en slik måte at det er enkelt å rapportere 
det man ikke er fornøyd med. Bydelsutvalget ber Bydelen sørge for at brukere, pårørende og 
ansatte er kjent med Oslo kommunes varslingsmuligheter å varsle anonymt.

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 
Nytt forslag til vedtak som erstatter opprinnelig vedtakspunkt:, foreslått av Marianne 
Ollivier, Arbeiderpartiet
[AP1] Bydelsutvalget understreker viktigheten av medvirkning av brukere og pårørende i Bydel 
Gamle Oslos helsetjenester, for å forhindre at problemer oppstår og føre til at de avdekkes 
tidlig. 

Bydelsutvalget ønsker å bli informert om innholdet i bruker- og pårørendeundersøkelser
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Bydelsutvalget ber Bydelen sørge for at brukere, pårørende og ansatte er kjent med Oslo 
kommunes varslingsmuligheter å varsle anonymt.
 

Behandling:
Votering

 V1: vedtatt med leders dobbeltstemme mot 2AP, 1MDG og 1SV

 AP1: falt med leders dobbeltstemme mot 2AP, 1MDG og 1SV

 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 18/23:
Bydelsutvalget understreker viktigheten av medvirkning av brukere og pårørende i Bydel Gamle 
Oslos helsetjenester, for å forhindre at problemer oppstår og føre til at de avdekkes tidlig.

Bydelsutvalget ber Bydel Gamle Oslo gjennomføre rutinemessige anonyme spørreundersøkelser 
for brukere, pårørende og ansatte, for å kartlegge hvor det kan være fare for feil og mangler. 
Spørsmålene må formuleres på en slik måte at det er enkelt å rapportere det man ikke er 
fornøyd med. Bydelsutvalget ønsker å bli informert om innholdet i slike undersøkelser.

Ved tilsyn må det legges til rette for at tilsynsutvalgene snakker med brukere og pårørende. 
Bydelsutvalget ber Bydelen sørge for at helsetjenestene selv legger opp til dette.

Bydelsutvalget ber Bydelen påse at kommunikasjonen fra ledelsen ved helsetjenestene er slik at 
brukere, pårørende og ansatte føler at rapportering av feil og mangler blir satt pris på, og at 
eventuelle klager ikke vil møtes med negative konsekvenser. Rapportering bør inkludere 
generelle utfordringer, i tillegg til spesifikke uønskede hendelser.

Bydelsutvalget ber Bydelen sørge for at brukere, pårørende og ansatte har reell mulighet til å 
varsle anonymt.
 

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 17/23:
Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne støtter bydelsdirektørens forslag til 
vedtak med følgende kommentarer: 

 Rådet forventer at Funksjonshemmede-konvensjonen (CRPD) ligger til grunn for all 
politikk, forvaltning og organisering der funksjonshemmede eller pårørende er involvert
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 Rådet ønsker å bli informert om gjennomføring av bruker- og pårørendeundersøkelser

Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus s møte  12.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus s vedtak – sak 14/23:
1. Rådet oppfordrer AU til å se saker i et bredere perspektiv slik at alle råd som har interesse i 
saken inkluderes. I denne spesifikke saken burde både eldrerådet og rådet for psykisk helse og 
rus fått saken til behandling. Rådet minner om at innbyggere med utfordringer knyttet til psykisk 
helse og rus også er en del av målgruppen innenfor hjemmetjenester og heldøgns institusjoner.

2. En slik spørreundersøkelse bør også ivareta personer med rus,- og psykisk helseutfordringer 
og deres pårørende.

________________________________________________________________

Sak 61/23: Stier styrker folkehelsen (V)

Forslag til vedtak:
Bydelsutvalget ber Bymiljøetaten sørge for å verne om stiene i Gamle Oslo, ved å ta vare på de 
som er der og legge til rette for nye i utviklingen av parker og grøntområder i bydelen.

Bydelsutvalget ber Bymiljøetaten sikre tilgang til mykt underlag i parker og grøntområder.

Bydelsutvalget ber Bydel Gamle Oslo jobbe med bydelens fysioteratpeuter og andre fagfolk, for 
å finne gode løsninger som forebygger og motvirker muskel- og skjelettplager.
 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
[Forslag til vedtak falt]

Merknad AP, SV og MDG

Bydelsutvalget i Gamle Oslo har så sent som i 2021 vedtatt og gjennomført en kartlegging av 
snarveger i Gamle Oslo, og finansiert snarvegoppgraderinger gjennomført i 2022 over 
bydelsbudsjettet. Dette gjør oss til Oslos første bydel som selv har lansert et eget 
snarvegsprosjekt. Videre viser vi til at Oslo kommune har et pågående arbeid med 
snarvegsutvikling gjennom Snarvegsprosjektet i regi av Bymiljøetaten. For øvrig bør ivaretakelse 
og opprustning av snarveger og stier i, og i forbindelse til parker forvaltet av bydelen ivaretas 
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som en del av bydelens Parkplan. Bydelens gjeldende parkplan ble vedtatt av bydelsutvalget i 
oktober 2022, og gjelder for årene 2023 og 2024. Tiltak finansieres over bydelsbudsjettet og 
vedtas i forbindelse med behandling av bydelsbudsjettet desember hvert år. Forslagsstiller 
oppfordres til å spille inn forslag som er aktuelle for bydelens parkplan (slik som f.eks. punkt 3) i 
forbindelse med neste rullering av denne.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Nytt forslag erstatter punkt 2, foreslått av Gøril Bjerkhol Havro, Venstre
Bydelsutvalget ber Bymiljøetaten ta hensyn til mykt underlag når det arbeides med å oppgradere 
eller opprette parker og grøntområder. Det er samtidig viktig å sikre universell utforming.

Venstre opprettholdt saken som ble avvist behandlet i komite. 

Merknad fra komite ble fremmet på nytt i BU

 

Votering:

 BUK (avvise saken): vedtatt mot 1V, 2H, 1FRP

 Merknad AP, SV og MDG: AP, SV, MDG og R sluttet seg til merknaden

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Saken avises. 

Merknad AP, SV, MDG og R

Bydelsutvalget i Gamle Oslo har så sent som i 2021 vedtatt og gjennomført en kartlegging av 
snarveger i Gamle Oslo, og finansiert snarvegoppgraderinger gjennomført i 2022 over 
bydelsbudsjettet. Dette gjør oss til Oslos første bydel som selv har lansert et eget 
snarvegsprosjekt. Videre viser vi til at Oslo kommune har et pågående arbeid med 
snarvegsutvikling gjennom Snarvegsprosjektet i regi av Bymiljøetaten. For øvrig bør ivaretakelse 
og opprustning av snarveger og stier i, og i forbindelse til parker forvaltet av bydelen ivaretas 
som en del av bydelens Parkplan. Bydelens gjeldende parkplan ble vedtatt av bydelsutvalget i 
oktober 2022, og gjelder for årene 2023 og 2024. Tiltak finansieres over bydelsbudsjettet og 
vedtas i forbindelse med behandling av bydelsbudsjettet desember hvert år. Forslagsstiller 
oppfordres til å spille inn forslag som er aktuelle for bydelens parkplan (slik som f.eks. punkt 3) i 
forbindelse med neste rullering av denne.

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
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Avviser forslaget med stemmeforklaring fra SV, MDG og AP, foreslått av Jørgen Amos 
Kruse , Arbeiderpartiet
[Merknad AP, SV og MDG] Bydelsutvalget i Gamle Oslo har så sent som i 2021 vedtatt og 
gjennomført en kartlegging av snarveger i Gamle Oslo, og finansiert snarvegoppgraderinger 
gjennomført i 2022 over bydelsbudsjettet. Dette gjør oss til Oslos første bydel som selv har 
lansert et eget snarvegsprosjekt. Videre viser vi til at Oslo kommune har et pågående arbeid med 
snarvegsutvikling gjennom Snarvegsprosjektet i regi av Bymiljøetaten. For øvrig bør ivaretakelse 
og opprustning av snarveger og stier i, og i forbindelse til parker forvaltet av bydelen ivaretas 
som en del av bydelens Parkplan. Bydelens gjeldende parkplan ble vedtatt av bydelsutvalget i 
oktober 2022, og gjelder for årene 2023 og 2024. Tiltak finansieres over bydelsbudsjettet og 
vedtas i forbindelse med behandling av bydelsbudsjettet desember hvert år. Forslagsstiller 
oppfordres til å spille inn forslag som er aktuelle for bydelens parkplan (slik som f.eks. punkt 3) i 
forbindelse med neste rullering av denne.

Behandling:
Votering

 V1-3: falt med leders dobbeltstemme mot 1R, 1V, 1H og 1FRP

 Merknad AP, SV og MDG: AP, SV og MDG sluttet seg til merknaden 

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 24/23:
[Forslag til vedtak falt]

Merknad AP, SV og MDG

Bydelsutvalget i Gamle Oslo har så sent som i 2021 vedtatt og gjennomført en kartlegging av 
snarveger i Gamle Oslo, og finansiert snarvegoppgraderinger gjennomført i 2022 over 
bydelsbudsjettet. Dette gjør oss til Oslos første bydel som selv har lansert et eget 
snarvegsprosjekt. Videre viser vi til at Oslo kommune har et pågående arbeid med 
snarvegsutvikling gjennom Snarvegsprosjektet i regi av Bymiljøetaten. For øvrig bør ivaretakelse 
og opprustning av snarveger og stier i, og i forbindelse til parker forvaltet av bydelen ivaretas 
som en del av bydelens Parkplan. Bydelens gjeldende parkplan ble vedtatt av bydelsutvalget i 
oktober 2022, og gjelder for årene 2023 og 2024. Tiltak finansieres over bydelsbudsjettet og 
vedtas i forbindelse med behandling av bydelsbudsjettet desember hvert år. Forslagsstiller 
oppfordres til å spille inn forslag som er aktuelle for bydelens parkplan (slik som f.eks. punkt 3) i 
forbindelse med neste rullering av denne.

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 18/23:
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Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne støtter partiet Venstre sitt forslag til 
vedtak. Samtidig ønsker vi å minne om kravet om universell utforming og stiller vår kompetanse 
til rådighet.

________________________________________________________________

Sak 62/23: Kommunen må bruke kommunal forkjøpsrett på Håkonsgate 12 og 
Oslogate 39 (R)

Forslag til vedtak
Kommunen må bruke kommunal forkjøpsrett på Håkonsgate 12 og Oslogate 39. 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
[Uten vedtak]

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Opprettholde opprinnelig forslag, foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt

Det vises til begrunnelse i opprinnelig forslag. 
[R1] Kommunen må bruke kommunal forkjøpsrett på Håkonsgate 12 og Oslogate 39

 

Rødt opprettholdt R1 som falt i komite.

AP opprettholdt AP1 og AP2 som falt i komite. 

Votering

 R1: falt mot 2R

 AP1 og AP2: vedtatt mot 1V, 1FRP og 2H
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Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget mener Oslo kommune må vurdere å bruke kommunal forkjøpsrett på 
Håkonsgate 12 og Oslogate 39. Denne vurderingen må ta i betraktning eiendommenes egnethet 
med tanke på behovet for flere store leiligheter tilpasset barnefamilier i bydelen.

2. Dersom eiendommene anskaffes til løsninger i tredje boligsektor, mener bydelsutvalget at 
disse bør omfattes av en lokal forkjøpsrett for beboere i bydelen i kombinasjon med ordninger 
for å få flere beboere inn på boligmarkedet, slik som Startlån.
 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 
Forslag til vedtak som erstatter opprinnelig vedtakspunkt: , foreslått av Marianne Ollivier, 
Arbeiderpartiet
[AP1] 1. Bydelsutvalget mener Oslo kommune må vurdere å bruke kommunal forkjøpsrett på 
Håkonsgate 12 og Oslogate 39. Denne vurderingen må ta i betraktning eiendommenes egnethet 
med tanke på behovet for flere store leiligheter tilpasset barnefamilier i bydelen.

[AP2] 2. Dersom eiendommene anskaffes til løsninger i tredje boligsektor, mener bydelsutvalget 
at disse bør omfattes av en lokal forkjøpsrett for beboere i bydelen i kombinasjon med ordninger 
for å få flere beboere inn på boligmarkedet, slik som Startlån.
 

Behandling:
Votering

 R1: falt mot 1R

 AP1-2: Falt med leders dobbeltstemme mot 2Ap, 1Sv og 1MDG

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 19/23:
[Uten vedtak]

________________________________________________________________

Sak 63/23: Ad lokomotivverkstedet (R)

Forslag til vedtak
BU ber Byrådet om at det bevilges penger til vedlikehold av Lokomotivverkstedet i Gamlebyen.
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Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
1. BU ber Byrådet om at det bevilges penger til nødvendig vedlikehold for å forhindre forfall av 
Lokomotivverkstedet i Gamlebyen.
2. BU ber Byrådet sikre Lokomotivverkstedet i Gamlebyen mot videre forfall i påvente av endelig 
istandsetting av bygningsmassen.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Tilleggsforslag (MDG), foreslått av Tuva Løkse , Miljøpartiet De Grønne
[MDG1] Bydelsutvalget ber Kulturetaten om at vi får uttale oss om bruken av bygget på 
passende tidspunkt i prosessen.

Votering 

 BUK1: falt mot 2R, 2H, 1V og 1FRP 

 BUK2: enstemmig vedtatt

 MDG1: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. BU ber Byrådet sikre Lokomotivverkstedet i Gamlebyen mot videre forfall i påvente av endelig 
istandsetting av bygningsmassen.

2. Bydelsutvalget ber Kulturetaten om at vi får uttale oss om bruken av bygget på passende 
tidspunkt i prosessen.

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
Tilleggsforslag, foreslått av Jørgen Amos Kruse , Arbeiderpartiet
[AP1] BU ber Byrådet sikre Lokomotivverkstedet i Gamlebyen mot videre forfall i påvente av 
endelig istandsetting av bygningsmassen.
Alternativt forslag til vedtak fra Rødt, foreslått av Pål Amdal Magnusson, Rødt
[R1*] BU ber Byrådet om at det bevilges penger til nødvendig vedlikehold for å forhindre forfall 
av Lokomotivverkstedet i Gamlebyen.

Behandling:
Rødt trakk opprinnelig forslag til fordel for R1*

Votering

 R1*: vedtatt med leders dobbeltstemme mot 1AP, 1MDG, 1SV og 1V
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 AP1: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 25/23:
1. BU ber Byrådet om at det bevilges penger til nødvendig vedlikehold for å forhindre forfall av 
Lokomotivverkstedet i Gamlebyen.
2. BU ber Byrådet sikre Lokomotivverkstedet i Gamlebyen mot videre forfall i påvente av endelig 
istandsetting av bygningsmassen.

________________________________________________________________

Sak 64/23: Endring i retningslinjer for frivillighetsmidler, områdeløftmidler og 
grønne midler (AP)

Forslag til vedtak
Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen gjennomgå de eksisterende retningslinjene for 
frivillighetsmidler, områdeløftmidler og grønne midler, og legge frem et endringsforslag til disse 
som i større grad sikrer:

-    At midlene kommer til gode for innbyggere som bor i bydelen gjennom tiltak der innbyggere i 
bydelen er hovedmålgruppe.
-    At midler til tiltak med liten andel frivillig arbeid kombinert med særlig høy andel honorar og 
administrasjon i budsjettene ikke prioriteres i fremtidige søknadsrunder.

Bydelsutvalget ber om å få retningslinjene til vedtak slik at tildelingsrunde i 2024 vil kunne 
gjennomføres med oppdaterte retningslinjer.
 

 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen gjennomgå de eksisterende retningslinjene for 
frivillighetsmidler, nabolags- og aktivitetsmidler og grønne midler, og legge frem et 
endringsforslag til disse som i større grad sikrer:

-    At midlene kommer til gode for innbyggere som bor i bydelen gjennom tiltak der innbyggere i 
bydelen er hovedmålgruppe.
-    At midler til tiltak med liten andel frivillig arbeid kombinert med særlig høy andel honorar og 
administrasjon i budsjettene ikke prioriteres i fremtidige søknadsrunder.
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Bydelsutvalget ber om å få retningslinjene til vedtak slik at tildelingsrunde i 2024 vil kunne 
gjennomføres med oppdaterte retningslinjer.
 

 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 Velferd: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen gjennomgå de eksisterende retningslinjene for 
frivillighetsmidler, nabolags- og aktivitetsmidler og grønne midler, og legge frem et 
endringsforslag til disse som i større grad sikrer:

-    At midlene kommer til gode for innbyggere som bor i bydelen gjennom tiltak der innbyggere i 
bydelen er hovedmålgruppe.
-    At midler til tiltak med liten andel frivillig arbeid kombinert med særlig høy andel honorar og 
administrasjon i budsjettene ikke prioriteres i fremtidige søknadsrunder.

Bydelsutvalget ber om å få retningslinjene til vedtak slik at tildelingsrunde i 2024 vil kunne 
gjennomføres med oppdaterte retningslinjer.
 

 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 
Endringsforslag til vedtak:, foreslått av Marianne Ollivier, Arbeiderpartiet

[AP1] Gjennomgående endring fra “Områdeløftmidler” til “Nabolags- og aktivitetsmidler"
 

Behandling:
Votering

 AP-opprinnelig kulepunkt 1: enstemmig vedtatt

 Ap-opprinnelig kulepunkt 2: vedtatt mot 1V

 AP1: vedtatt mot 1FRP
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Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 20/23:
Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen gjennomgå de eksisterende retningslinjene for 
frivillighetsmidler, nabolags- og aktivitetsmidler og grønne midler, og legge frem et 
endringsforslag til disse som i større grad sikrer:

-    At midlene kommer til gode for innbyggere som bor i bydelen gjennom tiltak der innbyggere i 
bydelen er hovedmålgruppe.
-    At midler til tiltak med liten andel frivillig arbeid kombinert med særlig høy andel honorar og 
administrasjon i budsjettene ikke prioriteres i fremtidige søknadsrunder.

Bydelsutvalget ber om å få retningslinjene til vedtak slik at tildelingsrunde i 2024 vil kunne 
gjennomføres med oppdaterte retningslinjer.
 

 

________________________________________________________________

Sak 65/23: Forsøpling og urettmessig bruk av offentlig areal i bydelen (AP)

Forslag til vedtak:
Bydelsutvalget ber om at følgende spørsmål oversendes Bymiljøetaten:

-    Hvilke tiltak, ordinære og ekstraordinære gjøres mot forsøpling på Grønland per i dag?
-    Hvordan kan bymiljøetaten oppskalere sin nåværende innsats til å forsterke arbeidet mot 
forsøpling på Grønland?
-    Hvem har ansvaret for å håndheve politivedtektenes § 4-3.Renhold av fortau i indre by?
-    Hvor ofte forventes det at gårdeiere fjerner søppel på fortau utenfor egen eiendom?
-    Hvor mange er blitt bøtelagt / påtalt for manglende fjerning av søppel i Bydel Gamle Oslo så 
langt i år?
-    Hva skal til for at bybetjentene håndhever hensetting av større gjenstander (som paller, 
containere, mv) på fortau og lign. på lik linje som ulovlig parkering? 
-    Hvem har ansvaret for å fjerne hensatte gjenstander/søppel fra offentlige plasser, gater og 
fortau der dette ikke kan knyttes til en gårdeier?
-    Hvem har ansvaret for å fuglesikre eksisterende søppelkasser og foreligger det planer om å 
fuglesikre flere av dagens eksisterende søppelkasser?
 

 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
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1. Bydelsutvalget ber om at følgende spørsmål oversendes Bymiljøetaten:

-    Hvilke tiltak, ordinære og ekstraordinære gjøres mot forsøpling på Grønland per i dag?
-    Hvordan kan Bymiljøetaten oppskalere sin nåværende innsats til å forsterke arbeidet mot 
forsøpling på Grønland?
-    Hvem har ansvaret for å håndheve politivedtektenes § 4-3.Renhold av fortau i indre by?
-    Hvor ofte forventes det at gårdeiere fjerner søppel på fortau utenfor egen eiendom?
-    Hvor mange er blitt bøtelagt / påtalt for manglende fjerning av søppel i Bydel Gamle Oslo så 
langt i år?
-    Hva skal til for at bybetjentene håndhever hensetting av større gjenstander (som paller, 
containere, mv) på fortau og lign. på lik linje som ulovlig parkering? 
-    Hvem har ansvaret for å fjerne hensatte gjenstander/søppel fra offentlige plasser, gater og 
fortau der dette ikke kan knyttes til en gårdeier?
-    Hvem har ansvaret for å fuglesikre eksisterende søppelkasser og foreligger det planer om å 
fuglesikre flere av dagens eksisterende søppelkasser?
 

2. Bydelsutvalget ber Bymiljøetaten opplyse om hvilke tiltak man har truffet mot forsøpling og 
ureglementert bruk av offentlig grunn rundt Grønland 4, Smalgangen, Lakkegata og uterommet 
mellom Grønland 14 og 16: Hvor mange tilsyn er utført i løpet av de fire siste årene, og hvor 
mange vedtak er fattet som innebærer sanksjoner?

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 BUK: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget ber om at følgende spørsmål oversendes Bymiljøetaten:

-    Hvilke tiltak, ordinære og ekstraordinære gjøres mot forsøpling på Grønland per i dag?
-    Hvordan kan Bymiljøetaten oppskalere sin nåværende innsats til å forsterke arbeidet mot 
forsøpling på Grønland?
-    Hvem har ansvaret for å håndheve politivedtektenes § 4-3.Renhold av fortau i indre by?
-    Hvor ofte forventes det at gårdeiere fjerner søppel på fortau utenfor egen eiendom?
-    Hvor mange er blitt bøtelagt / påtalt for manglende fjerning av søppel i Bydel Gamle Oslo så 
langt i år?
-    Hva skal til for at bybetjentene håndhever hensetting av større gjenstander (som paller, 
containere, mv) på fortau og lign. på lik linje som ulovlig parkering? 
-    Hvem har ansvaret for å fjerne hensatte gjenstander/søppel fra offentlige plasser, gater og 
fortau der dette ikke kan knyttes til en gårdeier?
-    Hvem har ansvaret for å fuglesikre eksisterende søppelkasser og foreligger det planer om å 
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fuglesikre flere av dagens eksisterende søppelkasser?
 

2. Bydelsutvalget ber Bymiljøetaten opplyse om hvilke tiltak man har truffet mot forsøpling og 
ureglementert bruk av offentlig grunn rundt Grønland 4, Smalgangen, Lakkegata og uterommet 
mellom Grønland 14 og 16: Hvor mange tilsyn er utført i løpet av de fire siste årene, og hvor 
mange vedtak er fattet som innebærer sanksjoner?

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
Nytt tilleggspunkt (Gamle Oslo Arbeiderparti), foreslått av Jørgen Amos Kruse , 
Arbeiderpartiet
[AP1] 1. Bydelsutvalget ber bymiljøetaten opplyse om hvilke tiltak man har truffet mot 
forsøpling og ureglementert bruk av offentlig grunn rundt Grønland 4, Smalgangen, Lakkegata 
og uterommet mellom Grønland 14 og 16: Hvor mange tilsyn er utført i løpet av de fire siste 
årene, og hvor mange vedtak er fattet som innebærer sanksjoner?

Behandling:
Votering

 Opprinnelig forslag + AP1: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 26/23:
1. Bydelsutvalget ber om at følgende spørsmål oversendes Bymiljøetaten:

-    Hvilke tiltak, ordinære og ekstraordinære gjøres mot forsøpling på Grønland per i dag?
-    Hvordan kan Bymiljøetaten oppskalere sin nåværende innsats til å forsterke arbeidet mot 
forsøpling på Grønland?
-    Hvem har ansvaret for å håndheve politivedtektenes § 4-3.Renhold av fortau i indre by?
-    Hvor ofte forventes det at gårdeiere fjerner søppel på fortau utenfor egen eiendom?
-    Hvor mange er blitt bøtelagt / påtalt for manglende fjerning av søppel i Bydel Gamle Oslo så 
langt i år?
-    Hva skal til for at bybetjentene håndhever hensetting av større gjenstander (som paller, 
containere, mv) på fortau og lign. på lik linje som ulovlig parkering? 
-    Hvem har ansvaret for å fjerne hensatte gjenstander/søppel fra offentlige plasser, gater og 
fortau der dette ikke kan knyttes til en gårdeier?
-    Hvem har ansvaret for å fuglesikre eksisterende søppelkasser og foreligger det planer om å 
fuglesikre flere av dagens eksisterende søppelkasser?
 

2. Bydelsutvalget ber Bymiljøetaten opplyse om hvilke tiltak man har truffet mot forsøpling og 
ureglementert bruk av offentlig grunn rundt Grønland 4, Smalgangen, Lakkegata og uterommet 
mellom Grønland 14 og 16: Hvor mange tilsyn er utført i løpet av de fire siste årene, og hvor 
mange vedtak er fattet som innebærer sanksjoner?
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Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 19/23:
Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne støtter Arbeiderpartiets forslag til 
vedtak.

________________________________________________________________

Sak 66/23:  Opprettelse av prosjektgruppe for bevaring av strøks identitet (H)

Forslag til vedtak:
Bydelsutvalget vil at det blir fra Byrådets side blir startet en prosjektgruppe. Gruppen har som 
mål å kartlegge historiske elementer og arkitektonisk særegenhet i bydelen. Gruppens 
sluttarbeid munner ut i at sammen med kommune, bydel, bransje og lokal kompetanse sammen 
legge rammer/føringer, for nybygg viderefører nabolagets strøksidentitet.

Prosjektgruppens mandat

•    Kartlegge hva som er nabolags med historisk særegenhet og strøks identitet.
•    Finne rammer, markører arkitektoniske elementer, byggestil, byggekvalitet, som gjør at 
nybygg viderefører og harmonerer nabolagets strøksidentitet.
•    Nybygg må bygge opp under nabolagets særegenhet, så det spiller på lag med området. 
Viktig er det at nybygg gir og ikke tar, så den historiske identiteten ikke presses ut av nabolaget 
endrede karakter.  

 

 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
Gamle Oslo er en bydel med flere områder som har en markant, bevaringsverdig strøksidentitet, 
og mangfoldig bygnings- og byformmessig kulturhistorie. Bydelsutvalget i Gamle Oslo vil derfor 
at utvikling av tiltak for stedstilpasning og ivaretakelse og skånsom utvikling i historiske byrom 
og gater i Gamle Oslo må gjøres til en del av ny kommuneplan.
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Merknad R
Rødt stemmer mot forslaget fordi Oslo kommune, gjennom Byantikvaren, allerede har ansvar for 
dette. Rødt mener Byantikvarens innspill og bestemmelser i større grad bør vektlegges i plan- og 
reguleringssaker og det må gis færre dispensasjoner fra anbefalte vern, både av historiske bygg, 
arkitektur og områder. Rødt mener også at innspill fra Fortidsminneforeningen og lokale 
historielag får større betydning i plan-, bygge- og reguleringssaker.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Rødt fremmet merknad fra komite på nytt i BU. 

Votering

 BUK: vedtatt mot 2R

 Merknad R: R sluttet seg til merknaden

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Gamle Oslo er en bydel med flere områder som har en markant, bevaringsverdig strøksidentitet, 
og mangfoldig bygnings- og byformmessig kulturhistorie. Bydelsutvalget i Gamle Oslo vil derfor 
at utvikling av tiltak for stedstilpasning og ivaretakelse og skånsom utvikling i historiske byrom 
og gater i Gamle Oslo må gjøres til en del av ny kommuneplan.
 

Merknad R
Rødt stemmer mot forslaget fordi Oslo kommune, gjennom Byantikvaren, allerede har ansvar for 
dette. Rødt mener Byantikvarens innspill og bestemmelser i større grad bør vektlegges i plan- og 
reguleringssaker og det må gis færre dispensasjoner fra anbefalte vern, både av historiske bygg, 
arkitektur og områder. Rødt mener også at innspill fra Fortidsminneforeningen og lokale 
historielag får større betydning i plan-, bygge- og reguleringssaker.

 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
Alternativt forslag fra Arbeiderpartiet, foreslått av Jørgen Amos Kruse , Arbeiderpartiet
[AP1] Gamle Oslo er en bydel med flere områder som har en markant, bevaringsverdig 
strøksidentitet, og mangfoldig bygnings- og byformmessig kulturhistorie. Bydelsutvalget i Gamle 
Oslo vil derfor at utvikling av tiltak for stedstilpasning og ivaretakelse og skånsom utvikling i 
historiske byrom og gater i Gamle Oslo må gjøres til en del av ny kommuneplan.
 
Stemmeforklaring fra Rødt, foreslått av Pål Amdal Magnusson, Rødt



Side 28 av 78

[Merknad R] Rødt stemmer mot forslaget fordi Oslo kommune, gjennom Byantikvaren, allerede 
har ansvar for dette. Rødt mener Byantikvarens innspill og bestemmelser i større grad bør 
vektlegges i plan- og reguleringssaker og det må gis færre dispensasjoner fra anbefalte vern, 
både av historiske bygg, arkitektur og områder. Rødt mener også at innspill fra 
Fortidsminneforeningen og lokale historielag får større betydning i plan-, bygge- og 
reguleringssaker.

Behandling:
Votering

 H1 [opprinnelig forslag til vedtak]: falt mot 1H og 1FRP 

 AP1: vedtatt mot 1R

 Merknad R: R sluttet seg til merknaden 

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 27/23:
Gamle Oslo er en bydel med flere områder som har en markant, bevaringsverdig strøksidentitet, 
og mangfoldig bygnings- og byformmessig kulturhistorie. Bydelsutvalget i Gamle Oslo vil derfor 
at utvikling av tiltak for stedstilpasning og ivaretakelse og skånsom utvikling i historiske byrom 
og gater i Gamle Oslo må gjøres til en del av ny kommuneplan.
 

Merknad R
Rødt stemmer mot forslaget fordi Oslo kommune, gjennom Byantikvaren, allerede har ansvar for 
dette. Rødt mener Byantikvarens innspill og bestemmelser i større grad bør vektlegges i plan- og 
reguleringssaker og det må gis færre dispensasjoner fra anbefalte vern, både av historiske bygg, 
arkitektur og områder. Rødt mener også at innspill fra Fortidsminneforeningen og lokale 
historielag får større betydning i plan-, bygge- og reguleringssaker.

________________________________________________________________

Sak 67/23: Ja til et mer dynamisk bybilde - Fler parkerings- og ladeplasser til 
lastesykler, elsykler, elscooter og motorsykler. (H)

Forslag til vedtak:
Bydelsutvalget i Oslo ber Byråd for miljø og samferdsel om å iverksette et arbeid for å dedikere 
parkeringsplasser for lastesykler, elsykler, elscooter og motorsykkel. Parkeringsplassene bør ha 
tilpassede lademulgheter for denne typen kjøretøy. 
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Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
 [Uten vedtak]

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
[Uten vedtak]

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 

Behandling:
Votering

 H1: falt mot 1FRP, 1H og 1V

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 28/23:
 [Uten vedtak]

________________________________________________________________

Sak 68/23: Tilrettelegging for sykkel og gående mellom Bispegata og 
rundkjøringa ved Oslo Hospital (MDG)

Forslag til vedtak:

Bydelsutvalget mener Oslo torg og Oslo gates gateløp fra Oslo Torg til den utsmykkede 
rundkjøringa ved Oslo Hospital ikke er tilstrekkelig sikker for syklister til å fungere som 
hovedinnfartsåre for innbyggere i området Ekebergskrenten og syklister fra/til Kongsvegen, på 
grunn av sykling i samme løp som trikken i en trang og uoversiktlig trasé.

Bydelsutvalget ønsker at det tilrettelegges alternativ trasé over middelalderparken fra 
Bispegata til Saxegaardsgata. Kanslergata kan gjerne benyttes.

Bydelsutvalget ønsker at det startes planlegging av utvidelse av kryssing av togsporene ved 
Geita Bru for å utvide denne og skille syklister fra gående og trikk.
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Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
Bydelsutvalget mener Oslo torg og Oslo gates gateløp fra Oslo Torg til den utsmykkede 
rundkjøringa ved Oslo Hospital ikke er tilstrekkelig sikker for syklister til å fungere som 
hovedinnfartsåre for innbyggere i området Ekebergskrenten og syklister fra/til Kongsvegen, på 
grunn av sykling i samme løp som trikken i en trang og uoversiktlig trasé.

Bydelsutvalget ønsker at det tilrettelegges alternativ trasé over middelalderparken fra 
Bispegata til Saxegaardsgata. Kanslergata kan gjerne benyttes.

Bydelsutvalget ønsker at det startes planlegging av utvidelse av kryssing av togsporene ved 
Geita Bru for å utvide denne og skille syklister fra gående og trikk.
 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 BUK: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget mener Oslo torg og Oslo gates gateløp fra Oslo Torg til den utsmykkede 
rundkjøringa ved Oslo Hospital ikke er tilstrekkelig sikker for syklister til å fungere som 
hovedinnfartsåre for innbyggere i området Ekebergskrenten og syklister fra/til Kongsvegen, på 
grunn av sykling i samme løp som trikken i en trang og uoversiktlig trasé.

Bydelsutvalget ønsker at det tilrettelegges alternativ trasé over middelalderparken fra 
Bispegata til Saxegaardsgata. Kanslergata kan gjerne benyttes.

Bydelsutvalget ønsker at det startes planlegging av utvidelse av kryssing av togsporene ved 
Geita Bru for å utvide denne og skille syklister fra gående og trikk.
 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 

Behandling:
Votering 

 MDG1: vedtatt mot 1FRP

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 29/23:
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Bydelsutvalget mener Oslo torg og Oslo gates gateløp fra Oslo Torg til den utsmykkede 
rundkjøringa ved Oslo Hospital ikke er tilstrekkelig sikker for syklister til å fungere som 
hovedinnfartsåre for innbyggere i området Ekebergskrenten og syklister fra/til Kongsvegen, på 
grunn av sykling i samme løp som trikken i en trang og uoversiktlig trasé.

Bydelsutvalget ønsker at det tilrettelegges alternativ trasé over middelalderparken fra 
Bispegata til Saxegaardsgata. Kanslergata kan gjerne benyttes.

Bydelsutvalget ønsker at det startes planlegging av utvidelse av kryssing av togsporene ved 
Geita Bru for å utvide denne og skille syklister fra gående og trikk.
 

________________________________________________________________

Sak 69/23: Oppgradering av uteområdet til Kampen barnehage (MDG)

Forslag til vedtak:
1. Bydelsutvalget ber byrådsavdeling for næring og eierskap om å instruere fagetaten til å 
prioritere natur i Kampen barnehages uteområde. De 14 trærne som er planlagt felt må få stå, 
og bruken av plast- og gummimaterialer må begrenses til et absolutt minimum.

2. Bydelsutvalget er positive til å etablere en gang- og sykkelvei mellom Kampen barnehage og 
skolen, og ber om at denne tilpasses eksisterende trær.

3. Bydelsutvalget ber byrådet om å styrke arbeidet med å gi barna tilgang på naturlige 
omgivelser i barnehagene, på en måte som hensyntar lovpålagte krav til universell utforming. 
Dette gjelder både i barnehagene og i andre offentlige uterom tiltenkt barns lek og utfoldelse.

 

 

 

 

Ref:
https://www.nrk.no/ytring/en-oppvekst-pa-dode-underlag-1.16143387
https://naturvernforbundet.no/plast-og-forurensning/roper-varsko-om-plastdekke-pa-
lekeplasser/
https://forskning.no/arkitektur-barn-og-ungdom-nmbu-norges-miljo-og-biovitenskapelige-
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universitet/naturen-viker-for-plast-og-gummi-pa-lekeplassene-i-skoler-og-barnehager/1649418
 

Gamle Oslo oppvekstkomites møte 13.06.2023:
1. Bydelsutvalget ber byrådsavdeling for næring og eierskap om å instruere fagetaten til å 
prioritere natur i Kampen barnehages uteområde. De 14 trærne som er planlagt felt må få stå, 
og bruken av plast- og gummimaterialer må begrenses til et absolutt minimum.

3. Bydelsutvalget ber byrådet om å styrke arbeidet med å gi barna tilgang på naturlige 
omgivelser i barnehagene, på en måte som hensyntar lovpålagte krav til universell utforming. 
Dette gjelder både i barnehagene og i andre offentlige uterom tiltenkt barns lek og utfoldelse.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Opprettholdelse og endringsforslag (MDG), foreslått av Tuva Løkse , Miljøpartiet De Grønne
Forslag til omformulering av punkt 1:
[MDG1] Bydelsutvalget ber Oslobygg prioritere natur i Kampen barnehages uteområde. De rundt 
30 trærne i og rett utenfor barnehagens uteområde må revurderes til bevaring, og bruken av 
plast- og gummimaterialer må begrenses til et absolutt minimum. Vedtaket sendes også 
byrådsavdeling for Næring og Eierskap.

[MDG2] Opprettholder punkt 2 (som ble trukket i komite): Bydelsutvalget er positive til 
etablering av gang- og sykkelvei mellom Kampen barnehage og skolen, og ber om at denne 
tilpasses eksisterende trær.
 

Votering

 Cup Oppvekst 1 vs MDG1: MDG1 videre mot 1V

 MDG1: enstemmig vedtatt

 MDG2: enstemmig vedtatt 

 Oppvekst 3: enstemmig vedtatt 

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget ber Oslobygg prioritere natur i Kampen barnehages uteområde. De rundt 30 
trærne i og rett utenfor barnehagens uteområde må revurderes til bevaring, og bruken av plast- 
og gummimaterialer må begrenses til et absolutt minimum. Vedtaket sendes også 
byrådsavdeling for Næring og Eierskap.
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2. Bydelsutvalget er positive til etablering av gang- og sykkelvei mellom Kampen barnehage og 
skolen, og ber om at denne tilpasses eksisterende trær.

3. Bydelsutvalget ber byrådet om å styrke arbeidet med å gi barna tilgang på naturlige 
omgivelser i barnehagene, på en måte som hensyntar lovpålagte krav til universell utforming. 
Dette gjelder både i barnehagene og i andre offentlige uterom tiltenkt barns lek og utfoldelse.

 

Gamle Oslo oppvekstkomites møte  13.06.2023 

Behandling:
MDG trakk punkt 2 frem til BU. 

Votering

 MDG1 og MDG3

Gamle Oslo oppvekstkomites vedtak – sak 13/23:
1. Bydelsutvalget ber byrådsavdeling for næring og eierskap om å instruere fagetaten til å 
prioritere natur i Kampen barnehages uteområde. De 14 trærne som er planlagt felt må få stå, 
og bruken av plast- og gummimaterialer må begrenses til et absolutt minimum.

3. Bydelsutvalget ber byrådet om å styrke arbeidet med å gi barna tilgang på naturlige 
omgivelser i barnehagene, på en måte som hensyntar lovpålagte krav til universell utforming. 
Dette gjelder både i barnehagene og i andre offentlige uterom tiltenkt barns lek og utfoldelse.

________________________________________________________________

Sak 70/23: Orientering om bydelens næringsarbeid - oppfølging av BU-sak 
176/22 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

1. Bydelsutvalget tar saken til orientering og slutter seg til administrasjonens opplegg for å 
etablere en strøks-/ næringsforening

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
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1. Bydelsutvalget tar saken til orientering og slutter seg til administrasjonens opplegg for å 
etablere en strøks-/ næringsforening

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 Velferd: enstemmig vedtatt 

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget tar saken til orientering og slutter seg til administrasjonens opplegg for å 

etablere en strøks-/ næringsforening

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 

Behandling:
Votering

 BYD: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 21/23:
1. Bydelsutvalget tar saken til orientering og slutter seg til administrasjonens opplegg for å 

etablere en strøks-/ næringsforening

________________________________________________________________

Sak 71/23: Økonomistatus pr. 30 april 2023 og Bydelsdirektørens forslag til 
revidert budsjett 2023

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

1. Budsjett knyttet til “Bydel felles” Funksjonsområde 1-4 økes med 194,997 millioner

2. Budsjett Funksjonsområde 1 Avdeling lokalsamfunn økes med 2,5 millioner

3. Budsjett Funksjonsområde 2A Avdeling Oppvekst økes med 5 millioner

4. Budsjett Funksjonsområde 2B Avdeling Oppvekst økes med 0,5 millioner
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5. Budsjett Funksjonsområde 2C Avdeling Lokalsamfunn økes med 1 million

6. Budsjett Funksjonsområde 3 Avdeling Mestring og helse økes med 22,564 millioner

7. Budsjett Funksjonsområde 4 NAV Gamle Oslo økes med 5,331 millioner

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Tallforslag SAM (tillegg til bydelsdirektørens forslag), foreslått av Emil Snorre Alnæs , 
Miljøpartiet De Grønne
[SAM1] 1. Barnehagene styrkes med 1 million, til et forsøk med en kjøkkenassistent i en 
barnehage i ett år, eller 1-2 kjøkkenassistenter i et halvt år, som har ansvar for planlegging, 
innkjøp og preparering av alle barnehagens måltider. Etter en periode kan resultatet av dette 
sammenlignes med resultatet av ekstra vikarer, ressurspedagoger osv. 
Det settes av 0,5 millioner til en kartlegging av smågater i bydelen som er egnet for 
oppgradering til gatetun, og planlegging for gjennomføring. Kartleggingen skal inkludere 
innbyggermedvirkning.

[SAM2] 2. Finansiering av parkplan styrkes med ytterligere 0,5 millioner. (Total styrking 
inkludert bydelsdirektørens forslag blir 3,0 millioner.)

[SAM3] 3. Bydelens arbeid med faste vikarer i barnehagene styrkes med 1 million utover 
bydelsdirektørens forslag slik at prosjektet kan gjelde for enda flere barnehager. 

[SAM4] 4. På grunn av dyrtid og trangere, økonomiske tider for mange ønsker bydelsutvalget å 
prioritere støtte til å betale for kontingent eller utstyr til organiserte fritidsaktiviteter. 
Bydelsutvalget ønsker å sette av 1,5 millloner til aktivitetskortet i Gamle Oslo. 

[SAM5] 5. Erfaringskonsulent BPA (0,5)

[SAM6] 6. BPA-feltet styrkes med 2 millioner for å styrke kvaliteten og tilbudet til brukerne. 

[SAM7] 7. Barnevernsfeltet styrkes med 1 million for å sikre god kvalitet og for å sikre en god 
oppfølging av barnevernsreformen. 

[SAM8] 8. Økte åpningstider på fritidsklubbene gjennom sommeren og høsten (1 million). Vi 
ønsker å sikre et godt tilbud til ungdom i bydelen vår, noe som er særlig viktig i skolens ferier.

 

Verbaler SAM, foreslått av Emil Snorre Alnæs , Miljøpartiet De Grønne
[SAM1-v] 1. Bydelsutvalget vil understreke at det er særdeles viktig at satsingen på trygge og 
gode uteområder fortsetter på Grønland. Å skape trygghet i et område handler om bred innsats 
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fra en rekke kommunale og statlige aktører. Bedre kvalitet rundt Olafiagangen og mer aktiviteter 
er en del av det som trengs for at beboerne i området skal kunne benytte seg av sitt nærmiljø på 
en god måte. Bydelsutvalget understreker viktigheten av samarbeid med bymiljøetaten og andre 
kommunale instanser, og ber om at prosjektet og områdeløftet får en prioritert status hos 
kommunen. 

[SAM2-v] 2. Bydelsutvalget ber administrasjonen orientere bydelsutvalget om status på 
gjennomføring av parkplanen og behov for finansiering av det resterende til behandling av 
budsjett for 2024.

[SAM3-v] 3. Det er fortsatt høye strømpriser, noe som påvirker utgiftene til bydelens tjenester. 
Bydelsutvalget ønsker at alle tjenestestedene i bydelen gjør hva de kan for å redusere sine 
strømutgifter og ser etter mulige ENØK-tiltak og støtte til tiltak. Bydelsutvalget ber om en 
status på dette arbeidet i løpet av 2023. 

[SAM4-v] 4. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen komme tilbake innen ordinær 
budsjettbehandling med noen forslag til lokalisering av en naturlekeplass i bydelen.

Verbal FrP, foreslått av Kjell Johansen, Fremskrittspartiet
Nytt punkt.
[FRP1-v] Bydelsutvalget ber administrasjonen samarbeide med private aktører for å få en mer 
utnyttelse av områdeløft på Grønland.

Votering

 BYD: enstemmig vedtatt

 SAM1-8: enstemmig vedtatt

 SAM1-v-SAM4-v: enstemmig vedtatt

 FRP1-v: falt mot 1FRP, 2H og 1V

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Budsjett knyttet til “Bydel felles” Funksjonsområde 1-4 økes med 194,997 millioner

2. Budsjett Funksjonsområde 1 Avdeling lokalsamfunn økes med 2,5 millioner

3. Budsjett Funksjonsområde 2A Avdeling Oppvekst økes med 5 millioner

4. Budsjett Funksjonsområde 2B Avdeling Oppvekst økes med 0,5 millioner

5. Budsjett Funksjonsområde 2C Avdeling Lokalsamfunn økes med 1 million

6. Budsjett Funksjonsområde 3 Avdeling Mestring og helse økes med 22,564 millioner

7. Budsjett Funksjonsområde 4 NAV Gamle Oslo økes med 5,331 millioner
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8. Barnehagene styrkes med 1 million, til et forsøk med en kjøkkenassistent i en barnehage i ett 
år, eller 1-2 kjøkkenassistenter i et halvt år, som har ansvar for planlegging, innkjøp og 
preparering av alle barnehagens måltider. Etter en periode kan resultatet av dette sammenlignes 
med resultatet av ekstra vikarer, ressurspedagoger osv. 
Det settes av 0,5 millioner til en kartlegging av smågater i bydelen som er egnet for 
oppgradering til gatetun, og planlegging for gjennomføring. Kartleggingen skal inkludere 
innbyggermedvirkning.

9. Finansiering av parkplan styrkes med ytterligere 0,5 millioner. (Total styrking inkludert 
bydelsdirektørens forslag blir 3,0 millioner.)

10. Bydelens arbeid med faste vikarer i barnehagene styrkes med 1 million utover 
bydelsdirektørens forslag slik at prosjektet kan gjelde for enda flere barnehager. 

11. På grunn av dyrtid og trangere, økonomiske tider for mange ønsker bydelsutvalget å 
prioritere støtte til å betale for kontingent eller utstyr til organiserte fritidsaktiviteter. 
Bydelsutvalget ønsker å sette av 1,5 millloner til aktivitetskortet i Gamle Oslo. 

12. Erfaringskonsulent BPA (0,5)

13. BPA-feltet styrkes med 2 millioner for å styrke kvaliteten og tilbudet til brukerne. 

14. Barnevernsfeltet styrkes med 1 million for å sikre god kvalitet og for å sikre en god 
oppfølging av barnevernsreformen. 

15. Økte åpningstider på fritidsklubbene gjennom sommeren og høsten (1 million). Vi ønsker å 
sikre et godt tilbud til ungdom i bydelen vår, noe som er særlig viktig i skolens ferier.

Verbalvedtak
1. Bydelsutvalget vil understreke at det er særdeles viktig at satsingen på trygge og gode 
uteområder fortsetter på Grønland. Å skape trygghet i et område handler om bred innsats fra en 
rekke kommunale og statlige aktører. Bedre kvalitet rundt Olafiagangen og mer aktiviteter er en 
del av det som trengs for at beboerne i området skal kunne benytte seg av sitt nærmiljø på en 
god måte. Bydelsutvalget understreker viktigheten av samarbeid med bymiljøetaten og andre 
kommunale instanser, og ber om at prosjektet og områdeløftet får en prioritert status hos 
kommunen. 

2. Bydelsutvalget ber administrasjonen orientere bydelsutvalget om status på gjennomføring av 
parkplanen og behov for finansiering av det resterende til behandling av budsjett for 2024.

3. Det er fortsatt høye strømpriser, noe som påvirker utgiftene til bydelens tjenester. 
Bydelsutvalget ønsker at alle tjenestestedene i bydelen gjør hva de kan for å redusere sine 
strømutgifter og ser etter mulige ENØK-tiltak og støtte til tiltak. Bydelsutvalget ber om en 
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status på dette arbeidet i løpet av 2023. 

4. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen komme tilbake innen ordinær budsjettbehandling 
med noen forslag til lokalisering av en naturlekeplass i bydelen.

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 20/23:
Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne tar økonomistatus pr. 30.4.2023 til orientering. 

Når det gjelder revidert budsjett er rådet positiv til økte rammer, spesielt på BPA, men rådet 
mener at den foreslåtte rammen ikke er tilstrekkelig. Rådet vurderer det som viktig at 
erfaringskonsulent for BPA ansettes i 100 % stilling og at dette videreføres i kommende budsjett.

Gamle Oslo eldreråd s møte  13.06.2023 

Behandling:
Enstemmig 

Gamle Oslo eldreråd s vedtak – sak 08/23:
Eldrerådet tar saken til orientering.

Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus s møte  12.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus s vedtak – sak 08/23:
Rådet observerer at bydelen har et merforbruk på kjøp av rusplasser kontra måltallet vist 
over.  Rådet ser at rusplasser er kostbart. Rådet oppfordrer bydelen i behandlingen av 
budsjetter for 2024 å bruke mer penger på forebygging slik at kostander til rusplasser over tid 
kan gå ned. 

Gamle Oslo ungdomsråds møte  08.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo ungdomsråds vedtak – sak 12/23:
Tatt til orientering. 
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________________________________________________________________

Sak 72/23: Frivillige organisasjoners tilgang til bydelshuset

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til å tilgjengeliggjøre lokalene på 
bydelshuset for frivillige organisasjoner.

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til å tilgjengeliggjøre lokalene på 
bydelshuset for frivillige organisasjoner.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 Velferd: enstemmig vedtatt 

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til å tilgjengeliggjøre lokalene på 
bydelshuset for frivillige organisasjoner.

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 

Behandling:
Votering

 BYD: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 22/23:
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til å tilgjengeliggjøre lokalene på 
bydelshuset for frivillige organisasjoner.

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig
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Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 21/23:
Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne støtter bydelsdirektørens forslag om å 
tilgjengeliggjøre lokaler i bydelshuset for frivillige organisasjoner. Til evalueringen etter 6 
måneder bør det også beregnes kostnader til administrasjon, slitasje og eventuelt vakthold.

Gamle Oslo ungdomsråds møte  08.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo ungdomsråds vedtak – sak 13/23:
Ungdomsrådet støtter enstemming forslag til vedtak. 

________________________________________________________________

Sak 73/23: Responsverksted Etterstadløkka - oppfølging av BU-sak 189/21 og 
13/23

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

1. Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
1. Bydelsutvalget vil at det gjennomføres en befaring med Byråd, BYM, byutviklingsutvalget i 
bystyret og medlemmer av prosjektgruppa for mulighetsstudien for å presentere og kjentgjøre 
prosjektet og løsningsalternativene. Administrasjonen bes invitere til og fasiliteter et slikt møte 
innen utgangen september. For øvrig tas saken til orientering.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 BUK: enstemmig vedtatt 

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget vil at det gjennomføres en befaring med Byråd, BYM, byutviklingsutvalget i 
bystyret og medlemmer av prosjektgruppa for mulighetsstudien for å presentere og kjentgjøre 
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prosjektet og løsningsalternativene. Administrasjonen bes invitere til og fasiliteter et slikt møte 
innen utgangen september. For øvrig tas saken til orientering.

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
Forslag til vedtak til erstatning for BYD (Arbeiderpartiet, MDG og SV), foreslått av Jørgen 
Amos Kruse , Arbeiderpartiet
[SAM1] 1. Bydelsutvalget vil at det gjennomføres en befaring med Byråd, BYM, 
byutviklingsutvalget i bystyret og medlemmer av prosjektgruppa for mulighetsstudien for å 
presentere og kjentgjøre prosjektet og løsningsalternativene. Administrasjonen bes invitere til 
og fasiliteter et slikt møte innen utgangen september. For øvrig tas saken til orientering.

Behandling:
Votering

 BYD: falt enstemmig

 SAM1: vedtatt mot 1H

 

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 30/23:
1. Bydelsutvalget vil at det gjennomføres en befaring med Byråd, BYM, byutviklingsutvalget i 
bystyret og medlemmer av prosjektgruppa for mulighetsstudien for å presentere og kjentgjøre 
prosjektet og løsningsalternativene. Administrasjonen bes invitere til og fasiliteter et slikt møte 
innen utgangen september. For øvrig tas saken til orientering.

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 30/23:
Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne er bekymret for bydelsdirektørens forslag om å 
"avslutte sitt aktive arbeid med Etterstadløkka". Rådet ber om at bydelen, følger opp at 
Bymiljøetaten arbeider videre med utvikling av området. Når det gjelder finansiering, bør det 
kanskje være mulig å inngå samarbeid med utbyggerne av Bryn og Sporveistomten. 

Området er i dag lite tilgjengelig for personer med funksjonsnedsettelser. Bydelen har brukt mye 
midler på mulighetsstudie og responsverksted, og engasjert mange til å komme med innspill. 

Det at bydelen nå ikke vil følge opp at tiltakene iverksettes, er sterkt beklagelig. Mange naboer 
har nettopp hatt den bekymringen, at "ingenting vil komme til å skje" med området. Mange 
beboere med funksjonsnedsettelser vil ved utvikling av Etterstadløkka kunne få et trygt og 
tilgjengelig parkområde i nærheten, med mulighet for gode møteplasser. Når barnehagen nå 
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rives og hvis området blir liggende brakk vil det antagelig være vanskelig å få naboer 
engasjert ved senere anledninger, fordi det likevel ikke betyr noe.

________________________________________________________________

Sak 74/23: Bydelens uttalelse til forslag til planprogram til offentlig ettersyn 
for Ensjøveien 16, 18, 20 og 22 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

1. I planprogrammet er det foreslått at det skal undersøkes hvordan planalternativet kan 
bidra til å styrke Ensjø som et sosialt bærekraftig nabolag og byområde, med økt fokus 
rundt barn og unges interesser i planområdet. Det skal også utredes hvordan formål og 
plassering av bebyggelsen kan bidra til å øke bymiljøet og nærområdets attraktivitet. 
Bydelsutvalget mener dette er et godt utgangspunkt for å vurdere prosjektets 
ambisjoner når det gjelder sosial bærekraft, men vil også foreslå at arbeidet med sosial 
bærekraft bør inngå mer direkte i det foreslåtte medvirkningsopplegget, for å sikre en 
aktiv dialog med lokalmiljøet om behov og ønsker som prosjektet kan dekke og at det vil 
arbeides for at disse behovene kan identifiseres tidlig slik at en kan oppnå tilbud med en 
tydelig lokal profil. Bydelsutvalget ønsker også at det undersøkes om hvordan prosjektet 
kan bidra til å etablere flere lokale arbeidsplasser og sysselsetting av lokal ungdom.  

2. Bymiljøetaten har uttalt at de ikke ønsker å drifte grøntarealer på private 
tak/konstruksjoner, og at allmenhetens tilgang bør tinglyses. Bydelsutvalget støtter 
dette punktet og ønsker heller ikke å stå ansvarlig for drift av grøntarealer på private 
tak/konstruksjoner. Andre løsninger bør vurderes og utredes i planarbeidet.

3. Tett på grøntdraget ligger Ensjøtunet Omsorg +, hvor den verneverdige hovedbygningen 
til Ensjø gård inngår. Bydelsutvalget mener det kan være positivt om arealene også kan 
tilby aktiviteter for beboerne i omsorgsboligene og knyttes tydelig opp mot den 
verneverdige bebyggelsen i Ensjø gård.  

4. Nærmiljøene på Ensjø har i en årrekke vært utsatt for krevende bygge- og 
anleggsaktivitet som medfører støv og støy til omgivelsene. Bydelsutvalget mener det er 
positivt at det er foreslått et vurderingspunkt knyttet til hvordan det kan tilrettelegges 
for en minst mulig belastende anleggsfase for nærmiljøet. Her bør forhold knyttet til støy 
og støvutfordringene ytes ekstra oppmerksomhet. Bydelsutvalget viser til retningslinje 
for behandling av støy i arealplanlegging (T-1442) og for behandling av luftforurensing i 
arealplanlegging (T-1520).  
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5. Bydelsutvalget foreslår også at forhold knyttet til støy bør inngå som eget tema. Selv om 
det ikke foreslås boliger i denne planen på nåværende tidspunkt, bør det gjøres 
vurderinger av hvordan eksempelvis varelevering plasseres ift boliger med tanke på støy. 
Siden det ikke er klarlagt hvilke type næringsvirksomhet som kan inngå i prosjektet er 
det også viktig å vurdere gode buffersoner mellom boliger og næring der lokalisering av 
ulik næring kan medføre støyende aktivitet, nattaktivitet eller som på annen måte ikke 
egner seg til tett samlokalisering med boliger. 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
1. I planprogrammet er det foreslått at det skal undersøkes hvordan planalternativet kan bidra 
til å styrke Ensjø som et sosialt bærekraftig nabolag og byområde, med økt fokus rundt barn og 
unges interesser i planområdet. Det skal også utredes hvordan formål og plassering av 
bebyggelsen kan bidra til å øke bymiljøet og nærområdets attraktivitet. Bydelsutvalget mener 
dette er et godt utgangspunkt for å vurdere prosjektets ambisjoner når det gjelder sosial 
bærekraft, men vil også foreslå at arbeidet med sosial bærekraft bør inngå mer direkte i det 
foreslåtte medvirkningsopplegget, for å sikre en aktiv dialog med lokalmiljøet om behov og 
ønsker som prosjektet kan dekke og at det vil arbeides for at disse behovene kan identifiseres 
tidlig slik at en kan oppnå tilbud med en tydelig lokal profil. Bydelsutvalget ønsker også at det 
undersøkes om hvordan prosjektet kan bidra til å etablere flere lokale arbeidsplasser og 
sysselsetting av lokal ungdom.  

2. Bymiljøetaten har uttalt at de ikke ønsker å drifte grøntarealer på private tak/konstruksjoner, 
og at allmenhetens tilgang bør tinglyses. Bydelsutvalget støtter dette punktet og ønsker heller 
ikke å stå ansvarlig for drift av grøntarealer på private tak/konstruksjoner. Andre løsninger bør 
vurderes og utredes i planarbeidet. Det må tas hensyn til de planlagte parkdragene i 
planarbeidet.

3. Tett på grøntdraget ligger Ensjøtunet Omsorg +, hvor den verneverdige hovedbygningen til 
Ensjø gård inngår. Bydelsutvalget mener det kan være positivt om arealene også kan tilby 
aktiviteter for beboerne i omsorgsboligene og knyttes tydelig opp mot den verneverdige 
bebyggelsen i Ensjø gård.  

4. Nærmiljøene på Ensjø har i en årrekke vært utsatt for krevende bygge- og anleggsaktivitet 
som medfører støv og støy til omgivelsene. Bydelsutvalget mener det er positivt at det er 
foreslått et vurderingspunkt knyttet til hvordan det kan tilrettelegges for en minst mulig 
belastende anleggsfase for nærmiljøet. Her bør forhold knyttet til støy og støvutfordringene 
ytes ekstra oppmerksomhet. Bydelsutvalget viser til retningslinje for behandling av støy i 
arealplanlegging (T-1442) og for behandling av luftforurensing i arealplanlegging (T-1520).  

5. Bydelsutvalget foreslår også at forhold knyttet til støy bør inngå som eget tema. Selv om det 
ikke foreslås boliger i denne planen på nåværende tidspunkt, bør det gjøres vurderinger av 
hvordan eksempelvis varelevering plasseres ift boliger med tanke på støy. Siden det ikke er 
klarlagt hvilke type næringsvirksomhet som kan inngå i prosjektet er det også viktig å vurdere 
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gode buffersoner mellom boliger og næring der lokalisering av ulik næring kan medføre støyende 
aktivitet, nattaktivitet eller som på annen måte ikke egner seg til tett samlokalisering med 
boliger. 

6. Bydelsutvalget ber om at planområdet vurderes utvidet for å sikre opparbeidelse av flere 
offentlige gangforbindelser mellom Malerhaugveien og Ensjøveien.

7. Planforslaget bør utforske ombruk av eksisterende bygg med eventuell tilført bygningsmasse 
som onfill/infill

8. Bydelsutvalget viser til saksfremlegget hvor det står at Ensjøveien i dag er en trafikkert gate 
med få krysningspunkter. Bydelsutvalget ber derfor om at det planforslaget bidrar til å sikre 
fotgjengeroverganger i alle armer i krysset Enjsøveien/Rolf Hofmoes gate, særlig fordi dette er 
viktige forbindelser mot t-banen

9. Bydelsutvalget ber om at det gjennom planforslaget sikres etablert en grøntrabatt med trær 
mot kjørebanen langs Ensjøveiens nordside og at sykkelvei legges på innsiden av denne.
 
 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 BUK: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. I planprogrammet er det foreslått at det skal undersøkes hvordan planalternativet kan bidra 
til å styrke Ensjø som et sosialt bærekraftig nabolag og byområde, med økt fokus rundt barn og 
unges interesser i planområdet. Det skal også utredes hvordan formål og plassering av 
bebyggelsen kan bidra til å øke bymiljøet og nærområdets attraktivitet. Bydelsutvalget mener 
dette er et godt utgangspunkt for å vurdere prosjektets ambisjoner når det gjelder sosial 
bærekraft, men vil også foreslå at arbeidet med sosial bærekraft bør inngå mer direkte i det 
foreslåtte medvirkningsopplegget, for å sikre en aktiv dialog med lokalmiljøet om behov og 
ønsker som prosjektet kan dekke og at det vil arbeides for at disse behovene kan identifiseres 
tidlig slik at en kan oppnå tilbud med en tydelig lokal profil. Bydelsutvalget ønsker også at det 
undersøkes om hvordan prosjektet kan bidra til å etablere flere lokale arbeidsplasser og 
sysselsetting av lokal ungdom.  

2. Bymiljøetaten har uttalt at de ikke ønsker å drifte grøntarealer på private tak/konstruksjoner, 
og at allmenhetens tilgang bør tinglyses. Bydelsutvalget støtter dette punktet og ønsker heller 
ikke å stå ansvarlig for drift av grøntarealer på private tak/konstruksjoner. Andre løsninger bør 
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vurderes og utredes i planarbeidet. Det må tas hensyn til de planlagte parkdragene i 
planarbeidet.

3. Tett på grøntdraget ligger Ensjøtunet Omsorg +, hvor den verneverdige hovedbygningen til 
Ensjø gård inngår. Bydelsutvalget mener det kan være positivt om arealene også kan tilby 
aktiviteter for beboerne i omsorgsboligene og knyttes tydelig opp mot den verneverdige 
bebyggelsen i Ensjø gård.  

4. Nærmiljøene på Ensjø har i en årrekke vært utsatt for krevende bygge- og anleggsaktivitet 
som medfører støv og støy til omgivelsene. Bydelsutvalget mener det er positivt at det er 
foreslått et vurderingspunkt knyttet til hvordan det kan tilrettelegges for en minst mulig 
belastende anleggsfase for nærmiljøet. Her bør forhold knyttet til støy og støvutfordringene 
ytes ekstra oppmerksomhet. Bydelsutvalget viser til retningslinje for behandling av støy i 
arealplanlegging (T-1442) og for behandling av luftforurensing i arealplanlegging (T-1520).  

5. Bydelsutvalget foreslår også at forhold knyttet til støy bør inngå som eget tema. Selv om det 
ikke foreslås boliger i denne planen på nåværende tidspunkt, bør det gjøres vurderinger av 
hvordan eksempelvis varelevering plasseres ift boliger med tanke på støy. Siden det ikke er 
klarlagt hvilke type næringsvirksomhet som kan inngå i prosjektet er det også viktig å vurdere 
gode buffersoner mellom boliger og næring der lokalisering av ulik næring kan medføre støyende 
aktivitet, nattaktivitet eller som på annen måte ikke egner seg til tett samlokalisering med 
boliger. 

6. Bydelsutvalget ber om at planområdet vurderes utvidet for å sikre opparbeidelse av flere 
offentlige gangforbindelser mellom Malerhaugveien og Ensjøveien.

7. Planforslaget bør utforske ombruk av eksisterende bygg med eventuell tilført bygningsmasse 
som onfill/infill

8. Bydelsutvalget viser til saksfremlegget hvor det står at Ensjøveien i dag er en trafikkert gate 
med få krysningspunkter. Bydelsutvalget ber derfor om at det planforslaget bidrar til å sikre 
fotgjengeroverganger i alle armer i krysset Enjsøveien/Rolf Hofmoes gate, særlig fordi dette er 
viktige forbindelser mot t-banen

9. Bydelsutvalget ber om at det gjennom planforslaget sikres etablert en grøntrabatt med trær 
mot kjørebanen langs Ensjøveiens nordside og at sykkelvei legges på innsiden av denne.
 
 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
Tilleggsforslag fra MDG, AP og SV, foreslått av Tom Kristian Berger, Miljøpartiet De Grønne



Side 46 av 78

SAM1. Bydelsutvalget ber om at planområdet vurderes utvidet for å sikre opparbeidelse av flere 
offentlige gangforbindelser mellom Malerhaugveien og Ensjøveien.

SAM2. Planforslaget bør utforske ombruk av eksisterende bygg med eventuell tilført 
bygningsmasse som onfill/infill

SAM3. Bydelsutvalget viser til saksfremlegget hvor det står at Ensjøveien i dag er en trafikkert 
gate med få krysningspunkter. Bydelsutvalget ber derfor om at det planforslaget bidrar til å 
sikre fotgjengeroverganger i alle armer i krysset Enjsøveien/Rolf Hofmoes gate, særlig fordi 
dette er viktige forbindelser mot t-banen

SAM4. Bydelsutvalget ber om at det gjennom planforslaget sikres etablert en grøntrabatt med 
trær mot kjørebanen langs Ensjøveiens nordside og at sykkelvei legges på innsiden av denne.
 
Tilleggsforslag fra Rødt, foreslått av Pål Amdal Magnusson, Rødt
[R1] Tillegg til punkt 2: Det må tas hensyn til de planlagte parkdragene i planarbeidet.

Behandling:
Votering

 BYD1-5: enstemmig vedtatt

 SAM1-3: enstemmig vedtatt

 SAM4: vedtatt mot 1FRP

 R1: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 31/23:
1. I planprogrammet er det foreslått at det skal undersøkes hvordan planalternativet kan bidra 
til å styrke Ensjø som et sosialt bærekraftig nabolag og byområde, med økt fokus rundt barn og 
unges interesser i planområdet. Det skal også utredes hvordan formål og plassering av 
bebyggelsen kan bidra til å øke bymiljøet og nærområdets attraktivitet. Bydelsutvalget mener 
dette er et godt utgangspunkt for å vurdere prosjektets ambisjoner når det gjelder sosial 
bærekraft, men vil også foreslå at arbeidet med sosial bærekraft bør inngå mer direkte i det 
foreslåtte medvirkningsopplegget, for å sikre en aktiv dialog med lokalmiljøet om behov og 
ønsker som prosjektet kan dekke og at det vil arbeides for at disse behovene kan identifiseres 
tidlig slik at en kan oppnå tilbud med en tydelig lokal profil. Bydelsutvalget ønsker også at det 
undersøkes om hvordan prosjektet kan bidra til å etablere flere lokale arbeidsplasser og 
sysselsetting av lokal ungdom.  

2. Bymiljøetaten har uttalt at de ikke ønsker å drifte grøntarealer på private tak/konstruksjoner, 
og at allmenhetens tilgang bør tinglyses. Bydelsutvalget støtter dette punktet og ønsker heller 
ikke å stå ansvarlig for drift av grøntarealer på private tak/konstruksjoner. Andre løsninger bør 
vurderes og utredes i planarbeidet. Det må tas hensyn til de planlagte parkdragene i 
planarbeidet.
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3. Tett på grøntdraget ligger Ensjøtunet Omsorg +, hvor den verneverdige hovedbygningen til 
Ensjø gård inngår. Bydelsutvalget mener det kan være positivt om arealene også kan tilby 
aktiviteter for beboerne i omsorgsboligene og knyttes tydelig opp mot den verneverdige 
bebyggelsen i Ensjø gård.  

4. Nærmiljøene på Ensjø har i en årrekke vært utsatt for krevende bygge- og anleggsaktivitet 
som medfører støv og støy til omgivelsene. Bydelsutvalget mener det er positivt at det er 
foreslått et vurderingspunkt knyttet til hvordan det kan tilrettelegges for en minst mulig 
belastende anleggsfase for nærmiljøet. Her bør forhold knyttet til støy og støvutfordringene 
ytes ekstra oppmerksomhet. Bydelsutvalget viser til retningslinje for behandling av støy i 
arealplanlegging (T-1442) og for behandling av luftforurensing i arealplanlegging (T-1520).  

5. Bydelsutvalget foreslår også at forhold knyttet til støy bør inngå som eget tema. Selv om det 
ikke foreslås boliger i denne planen på nåværende tidspunkt, bør det gjøres vurderinger av 
hvordan eksempelvis varelevering plasseres ift boliger med tanke på støy. Siden det ikke er 
klarlagt hvilke type næringsvirksomhet som kan inngå i prosjektet er det også viktig å vurdere 
gode buffersoner mellom boliger og næring der lokalisering av ulik næring kan medføre støyende 
aktivitet, nattaktivitet eller som på annen måte ikke egner seg til tett samlokalisering med 
boliger. 

6. Bydelsutvalget ber om at planområdet vurderes utvidet for å sikre opparbeidelse av flere 
offentlige gangforbindelser mellom Malerhaugveien og Ensjøveien.

7. Planforslaget bør utforske ombruk av eksisterende bygg med eventuell tilført bygningsmasse 
som onfill/infill

8. Bydelsutvalget viser til saksfremlegget hvor det står at Ensjøveien i dag er en trafikkert gate 
med få krysningspunkter. Bydelsutvalget ber derfor om at det planforslaget bidrar til å sikre 
fotgjengeroverganger i alle armer i krysset Enjsøveien/Rolf Hofmoes gate, særlig fordi dette er 
viktige forbindelser mot t-banen

9. Bydelsutvalget ber om at det gjennom planforslaget sikres etablert en grøntrabatt med trær 
mot kjørebanen langs Ensjøveiens nordside og at sykkelvei legges på innsiden av denne.
 
 

________________________________________________________________
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Sak 75/23: Reviderte retningslinjer for bruk av offentlige uterom i Bydel Gamle 
Oslo

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

1. Bydelsutvalget vedtar fremlagte Retningslinjer for bruk av offentlige rom. 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
 

1. Bydelsutvalget vedtar fremlagte Retningslinjer for bruk av offentlige rom med følgende 
endringer:

Punkt 12 endres til:

12. Ved utleie til uteservering og vareutstilling skal det være minst 2 meter fri passasje for 
fotgjengere. Bydelsadministrasjonen foretar månedlig befaring, oppmåling og vurderer 
hensiktsmessig areal samt at bare det arealet det betales for benyttes.

Legges til:  

14. Ved bruk av offentlig areal i Bydel Gamle Oslo, skal universell utforming alltid vurderes, og 
omsøkt tiltak skal sikre like god eller bedre tilgjengelighet for hhv. gående, trillende og syklende 
personer.

Merknad som følger retningslinjene: 
- Bydelsutvalget understreker at effektmålet for en effektivisering av innbyggerhenvendelser 
ikke nødvendigvis skal være automatisert godkjenning. Effektmål for en effektivisering må være 
økt brukervennlighet, tilgjengelighet og innsyn for bydelens innbyggere, samt et system som i 
tilstrekkelig grad muliggjør en forsvarlig og skjønnsmessig vurdering av større omsøkte tiltak, 
samt adgang til å etterprøve vedtak. Vi vil særlig vise til det at Youngstorget over veldig lange 
perioder har blitt privatisert og utilgjengeliggjort for allmenheten med store teltinstallasjoner, 
som en illustrasjon på en mulig negativ konsekvens av automatisert saksbehandling. 
Bydelsutvalget understreker at et formål med de nye retningslinjene skal være unngå liknende 
eksempler i bydel Gamle Oslos offentlige rom.

 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Tillegg til pkt 13, foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt
[R1] Bydelen gir ikke tillatelse til organisasjoner som fremmer rasistiske og hatefulle ytringer

Ny siste setning i punkt 12 fra komité (Arbeiderpartiet), foreslått av Mats Kvaløy-Bjørbekk, 
Arbeiderpartiet
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[AP1] Bydelen skal ved større omsøkte tiltak sørge for befaring, oppmåling og eventuelt 
vurdering av hensiktsmessig arealstørrelse

Votering

 Hele BUK unntatt punkt 12 og merknaden til slutt: enstemmig vedtatt

 CUP BUK12 vs AP1: AP1 enstemmig videre 

 AP1: enstemmig vedtatt

 R1: falt mot 2R

 Merknaden: Vedtatt mot 1V, 2H og 1FRP

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
 

1. Bydelsutvalget vedtar fremlagte Retningslinjer for bruk av offentlige rom med følgende 
endringer:

Punkt 12 endres til:

12. Ved utleie til uteservering og vareutstilling skal det være minst 2 meter fri passasje for 
fotgjengere. Bydelen skal ved større omsøkte tiltak sørge for befaring, oppmåling og eventuelt 
vurdering av hensiktsmessig arealstørrelse

Legges til:  

14. Ved bruk av offentlig areal i Bydel Gamle Oslo, skal universell utforming alltid vurderes, og 
omsøkt tiltak skal sikre like god eller bedre tilgjengelighet for hhv. gående, trillende og syklende 
personer.

Merknad som følger retningslinjene: 
- Bydelsutvalget understreker at effektmålet for en effektivisering av innbyggerhenvendelser 
ikke nødvendigvis skal være automatisert godkjenning. Effektmål for en effektivisering må være 
økt brukervennlighet, tilgjengelighet og innsyn for bydelens innbyggere, samt et system som i 
tilstrekkelig grad muliggjør en forsvarlig og skjønnsmessig vurdering av større omsøkte tiltak, 
samt adgang til å etterprøve vedtak. Vi vil særlig vise til det at Youngstorget over veldig lange 
perioder har blitt privatisert og utilgjengeliggjort for allmenheten med store teltinstallasjoner, 
som en illustrasjon på en mulig negativ konsekvens av automatisert saksbehandling. 
Bydelsutvalget understreker at et formål med de nye retningslinjene skal være unngå liknende 
eksempler i bydel Gamle Oslos offentlige rom.
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Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
Tilleggsforslag fra Gamle Oslo Arbeiderparti, foreslått av Jørgen Amos Kruse , 
Arbeiderpartiet
Forslag til tillegg til retningslinjene:

[AP1] 1. Ved bruk av offentlig areal i Bydel Gamle Oslo, skal universell utforming alltid vurderes, 
og omsøkt tiltak skal sikre like god eller bedre tilgjengelighet for hhv. gående, trillende og 
syklende personer.
 
Forslag til merknad som skal følge med bydelens retningslinjer (Gamle Oslo 
Arbeiderparti), foreslått av Jørgen Amos Kruse , Arbeiderpartiet
[AP2] ] 1. Bydelsutvalget understreker at effektmålet for en effektivisering av 
innbyggerhenvendelser ikke nødvendigvis skal være automatisert godkjenning. Effektmål for en 
effektivisering må være økt brukervennlighet, tilgjengelighet og innsyn for bydelens innbyggere, 
samt et system som i tilstrekkelig grad muliggjør en forsvarlig og skjønnsmessig vurdering av 
større omsøkte tiltak, samt adgang til å etterprøve vedtak. Vi vil særlig vise til det at 
Youngstorget over veldig lange perioder har blitt privatisert og utilgjengeliggjort for 
allmenheten med store teltinstallasjoner, som en illustrasjon på en mulig negativ konsekvens av 
automatisert saksbehandling. Bydelsutvalget understreker at et formål med de nye 
retningslinjene skal være unngå liknende eksempler i bydel Gamle Oslos offentlige rom.
Tilleggsforslag fra Rødt, foreslått av Pål Amdal Magnusson, Rødt
[R1] Tillag til punkt 13: Bydelen gir ikke tillatelse til organisasjoner som fremmer rasistiske og 
hatefulle ytringer.
Endringsforslag fra Rødt, foreslått av Pål Amdal Magnusson, Rødt
Forslag til endret punkt 12:

[R2] 12. Ved utleie til uteservering og vareutstilling skal det være minst 2 meter fri passasje for 
fotgjengere. Bydelsadministrasjonen foretar månedlig befaring, oppmåling og vurderer 
hensiktsmessig areal samt at bare det arealet det betales for benyttes.

Behandling:
Votering

 BYD-hele: enstemmig vedtatt

 AP1: enstemmig vedtatt

 AP2: vedtatt mot 1V, 1FRP og 1H

 R1: falt mot 1SV og 1R
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 R2: enstemmig vedtatt 

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 32/23:
 

1. Bydelsutvalget vedtar fremlagte Retningslinjer for bruk av offentlige rom med følgende 
endringer:

Punkt 12 endres til:

12. Ved utleie til uteservering og vareutstilling skal det være minst 2 meter fri passasje for 
fotgjengere. Bydelsadministrasjonen foretar månedlig befaring, oppmåling og vurderer 
hensiktsmessig areal samt at bare det arealet det betales for benyttes.

Legges til:  

14. Ved bruk av offentlig areal i Bydel Gamle Oslo, skal universell utforming alltid vurderes, og 
omsøkt tiltak skal sikre like god eller bedre tilgjengelighet for hhv. gående, trillende og syklende 
personer.

Merknad som følger retningslinjene: 
- Bydelsutvalget understreker at effektmålet for en effektivisering av innbyggerhenvendelser 
ikke nødvendigvis skal være automatisert godkjenning. Effektmål for en effektivisering må være 
økt brukervennlighet, tilgjengelighet og innsyn for bydelens innbyggere, samt et system som i 
tilstrekkelig grad muliggjør en forsvarlig og skjønnsmessig vurdering av større omsøkte tiltak, 
samt adgang til å etterprøve vedtak. Vi vil særlig vise til det at Youngstorget over veldig lange 
perioder har blitt privatisert og utilgjengeliggjort for allmenheten med store teltinstallasjoner, 
som en illustrasjon på en mulig negativ konsekvens av automatisert saksbehandling. 
Bydelsutvalget understreker at et formål med de nye retningslinjene skal være unngå liknende 
eksempler i bydel Gamle Oslos offentlige rom.

 

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 22/23:
Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne støtter bydelsdirektørens forslag til å vedta 
fremlagte “Retningslinjer for bruk av offentlige rom”, med følgende bemerkning:

I retningslinjene står det at «Arrangementer og aktiviteter skal ikke være til unødig belastning 
for omgivelsene» og at «ved utleie til uteservering og vareutstilling skal det være minst 2 meter 
fri passasje for fotgjengere». Dette skal befares, måles og vurderes ved hver enkelt søknad om 
bruk av område. 
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Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne foreslår i tillegg at tilgjengelighet og universell 
utforming nevnes særskilt, og at denne ivaretas i størst mulig grad ved arrangementer og 
aktiviteter i bydelens offentlige rom (det kan for eksempel dreie seg om å unngå hindringer for 
rullestolbrukere og høydehinder for synshemmede).

________________________________________________________________

Sak 76/23: Status og fremdrift i bruk av Miljøfyrtårnportalen 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 BUK: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 

Behandling:
Votering

 BYD: enstemmig vedtatt 

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 33/23:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.
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________________________________________________________________

Sak 77/23: Status mai 2023 for Områdeløft Grønland og Tøyen

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar statusrapport mai 2023 for Områdeløft Grønland og Tøyen til orientering. 

Gamle Oslo oppvekstkomites møte 13.06.2023:
1. Bydelsutvalget tar statusrapport mai 2023 for Områdeløft Grønland og Tøyen til orientering. 

2. Bydelsutvalget viser til vedtak i sak 56/23. 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Tillegg til pkt 2 fra Oppvekstkomiteen, foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt
[R2] ...og Områdeløftets lokalstyre vedtak av 16.02.2023

Votering

Venstre opprettholdt R1 som falt i komite 

 Oppvekst: enstemmig vedtatt

 R2: enstemmig vedtatt

 R1: falt mot 2H, 1V og 2R

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget tar statusrapport mai 2023 for Områdeløft Grønland og Tøyen til orientering. 

2. Bydelsutvalget viser til vedtak i sak 56/23 og områdeløftets lokalstyre vedtak av 16.02.2023.

Gamle Oslo oppvekstkomites møte  13.06.2023 
Sak 14/23, foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt
Sak 14/23
Alternativt vedtaksforslag:
[R1] BU tar saken til orientering og vil slutte seg til Områdeløftets vedtak av 16.02.2023: 
- BU understreker at byrommet ikke kan gis opp. Det bor mange familier, barn og ungdommer i 
området som
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trenger trygghet og kvalitet på møteplasser
- BU ber bydelsdirektøren legge til rette for å samle aktører som ønsker å bidra til å gjøre 
området til et godt
møtested
- BU anerkjenner at bydelen ikke kan løse dette alene, og ber om at relevante myndighetsaktører 
samles for å bli
enige om strategier for området
- BU ber om at testing i sommer legger til rette for bedre fasiliteter for flere målgrupper, barn 
og ungdommer
(eksempelvis bordtennis), og familier (eksempelvis grilling).
 
Alternativt forslag fra SV, foreslått av Stian Amadeus Antonsen, Sosialistisk Venstreparti
[SV1] Bydelsutvalget viser til vedtak i sak 56/23. 

Behandling:
Votering

 BYD: enstemmig vedtatt

 SV1: enstemmig vedtatt

 R1: falt med leders dobbeltstemme mot 1H, 1FRP, 1R og 1V

 

Gamle Oslo oppvekstkomites vedtak – sak 14/23:
1. Bydelsutvalget tar statusrapport mai 2023 for Områdeløft Grønland og Tøyen til orientering. 

2. Bydelsutvalget viser til vedtak i sak 56/23. 

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 23/23:
Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne gjør som Bydelsdirektøren, og tar saken til 
orientering.

Gamle Oslo eldreråd s møte  13.06.2023 

Behandling:
Enstemmig

Gamle Oslo eldreråd s vedtak – sak 09/23:
Eldrerådet tar saken til orientering.
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Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus s møte  12.06.2023 
Ungt entrepenørskap, foreslått av Carl Fredrik Tjeransen, Høyre
Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus ser svært positivt på områdeløfte Grønland og Tøyen og 
ser spesielt positivt på tiltaket UNGJOBB. For person med psykisk helse og rus kan det være 
krevende å følge opp enn normal jobb. For slike personer kan det være verdifullt å være sin egen 
sjef. For unge i bydelen er det få forbilder som er entreprenører.

Rådet vil derfor at noen av UNGJOBB-plassene utformes slik at noen av jobbene er et 
entreprenørskap-kurs hvor deltakerne kan møte entreprenører og bruke UNGJOBB plassen til å 
etablere egen virksomhet.
 

Behandling:
Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus s vedtak – sak 09/23:
Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus ser svært positivt på områdeløfte Grønland og Tøyen og 
ser spesielt positivt på tiltaket UNGJOBB. For person med psykisk helse og rus kan det være 
krevende å følge opp enn normal jobb. For slike personer kan det være verdifullt å være sin egen 
sjef. For unge i bydelen er det få forbilder som er entreprenører.

Rådet vil derfor at noen av UNGJOBB-plassene utformes slik at noen av jobbene er et 
entreprenørskap-kurs hvor deltakerne kan møte entreprenører og bruke UNGJOBB plassen til å 
etablere egen virksomhet.

Gamle Oslo ungdomsråds møte  08.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo ungdomsråds vedtak – sak 14/23:
Ungdomsrådet tar saken til orientering. 

________________________________________________________________

Sak 78/23: Status fremtidens aktivitetshus 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar status for arbeidet med lokaler til fremtidig aktivitetshus til orientering. 
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Gamle Oslo oppvekstkomites møte 13.06.2023:
Bydelsutvalget tar status for arbeidet med lokaler til fremtidig aktivitetshus til orientering. 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Nytt forslag (Ap), foreslått av Agnes Nærland Viljugrein, Arbeiderpartiet
[AP1]- Bydelsutvalget understreker at begge fritidsklubbene som i dag tilhører K1-huset må 
ivaretas i nye tilbud. Både K1-klubben og Central Park utfyller bydelens behov for barne- og 
ungdomstiltak og bør prioriteres særskilt å beholdes med de målgruppene og behovene de 
oppfyller i dag. For bydelsutvalget er det ikke aktuelt å redusere antallet fritidsklubber som i 
dag eksisterer i bydel Gamle Oslo og ber bydelsadministrasjonen særskilt komme tilbake til 
bydelsutvalget dersom dette viser seg å være utfordrende å ivareta.

Votering

 Oppvekst: enstemmig vedtatt

 AP1: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget tar status for arbeidet med lokaler til fremtidig aktivitetshus til orientering. 

2. Bydelsutvalget understreker at begge fritidsklubbene som i dag tilhører K1-huset må ivaretas 
i nye tilbud. Både K1-klubben og Central Park utfyller bydelens behov for barne- og 
ungdomstiltak og bør prioriteres særskilt å beholdes med de målgruppene og behovene de 
oppfyller i dag. For bydelsutvalget er det ikke aktuelt å redusere antallet fritidsklubber som i 
dag eksisterer i bydel Gamle Oslo og ber bydelsadministrasjonen særskilt komme tilbake til 
bydelsutvalget dersom dette viser seg å være utfordrende å ivareta.

Gamle Oslo oppvekstkomites møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering

 BYD: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo oppvekstkomites vedtak – sak 15/23:
Bydelsutvalget tar status for arbeidet med lokaler til fremtidig aktivitetshus til orientering. 

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
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Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 24/23:
Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne støtter bydelsdirektørens forslag til 
vedtak og minner om kravet til universell utforming.

Gamle Oslo ungdomsråds møte  08.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo ungdomsråds vedtak – sak 15/23:
Ungdomsrådet tar saken til orientering og ønsker å invitere administrasjonen til å komme å 
fortelle mer om prosessen og planene etter sommeren, 7. september 2023. 

________________________________________________________________

Sak 79/23: Orientering om tildeling av tilskudd fra Bufdir 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Gamle Oslo oppvekstkomites møte 13.06.2023:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 Oppvekst: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Gamle Oslo oppvekstkomites møte  13.06.2023 

Behandling:
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Votering

 BYD: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo oppvekstkomites vedtak – sak 16/23:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 25/23:
Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak.

Gamle Oslo ungdomsråds møte  08.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo ungdomsråds vedtak – sak 16/23:
Ungdomsrådet tar saken til orientering.

________________________________________________________________

Sak 80/23: Oppfølging av BU SAK 44/23 

Bydelsutvalget tar saken til orientering. 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
1. Bydelsutvalget tar saken til orientering, men vil bemerke følgende:
• Bydelsutvalget presiserer at Funksjonshemmede-konvensjonen (CRPD) skal ligge til grunn for 
all organisering av BPA. Dette er klare føringer fra Oslo kommune. BPA det viktigste likestillings 
verktøyet for mennesker som har et assistansebehov, og BPA er en rettighet mange har. 
Hovedpoenget med BPA er at mennesker med assistanse behov skal kunne leve tilnærmet likt 
som før de fikk et assistansebehov.
• Bydelsutvalget ser positivt på bydelens prioritering til en erfaringskonsulent på området i 
inneværende år.
 
2. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen henvende seg til Oslo kommune om veiledning 
og/eller bistand til å gjennomgå eksisterende vedtak for å sikre at alle med rett på BPA i Bydel 
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Gamle Oslo antall timer de har rett på for å fungere likestilt i hverdagen, i tråd med nye tiltak 
som kommunen nå iverksetter for å sikre likere fordeling av BPA-timer mellom bydeler.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 Velferd: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget tar saken til orientering, men vil bemerke følgende:
• Bydelsutvalget presiserer at Funksjonshemmede-konvensjonen (CRPD) skal ligge til grunn for 
all organisering av BPA. Dette er klare føringer fra Oslo kommune. BPA det viktigste likestillings 
verktøyet for mennesker som har et assistansebehov, og BPA er en rettighet mange har. 
Hovedpoenget med BPA er at mennesker med assistanse behov skal kunne leve tilnærmet likt 
som før de fikk et assistansebehov.
• Bydelsutvalget ser positivt på bydelens prioritering til en erfaringskonsulent på området i 
inneværende år.
 
2. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen henvende seg til Oslo kommune om veiledning 
og/eller bistand til å gjennomgå eksisterende vedtak for å sikre at alle med rett på BPA i Bydel 
Gamle Oslo antall timer de har rett på for å fungere likestilt i hverdagen, i tråd med nye tiltak 
som kommunen nå iverksetter for å sikre likere fordeling av BPA-timer mellom bydeler.

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 
Forslag til vedtak erstatter innstillingen til Bydelsdirektør:, foreslått av Marianne Ollivier, 
Arbeiderpartiet
[AP1] Bydelsutvalget tar saken til orientering, men vil bemerke følgende:
• Bydelsutvalget presiserer at Funksjonshemmede-konvensjonen (CRPD) skal ligge til grunn for 
all organisering av BPA. Dette er klare føringer fra Oslo kommune. BPA det viktigste likestillings 
verktøyet for mennesker som har et assistansebehov, og BPA er en rettighet mange har. 
Hovedpoenget med BPA er at mennesker med assistanse behov skal kunne leve tilnærmet likt 
som før de fikk et assistansebehov.
• Bydelsutvalget ser positivt på bydelens prioritering til en erfaringskonsulent på området i 
inneværende år.
 
Forslag til vedtakspunkt i tillegg., foreslått av Marianne Ollivier, Arbeiderpartiet

[AP2] Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen henvende seg til Oslo kommune om veiledning 
og/eller bistand til å gjennomgå eksisterende vedtak for å sikre at alle med rett på BPA i Bydel 
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Gamle Oslo antall timer de har rett på for å fungere likestilt i hverdagen, i tråd med nye tiltak 
som kommunen nå iverksetter for å sikre likere fordeling av BPA-timer mellom bydeler.

Behandling:
Votering

 BYD vs AP1: APt enstemmig vedtatt

 AP2: enstemmig vedtatt 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 25/23:
1. Bydelsutvalget tar saken til orientering, men vil bemerke følgende:
• Bydelsutvalget presiserer at Funksjonshemmede-konvensjonen (CRPD) skal ligge til grunn for 
all organisering av BPA. Dette er klare føringer fra Oslo kommune. BPA det viktigste likestillings 
verktøyet for mennesker som har et assistansebehov, og BPA er en rettighet mange har. 
Hovedpoenget med BPA er at mennesker med assistanse behov skal kunne leve tilnærmet likt 
som før de fikk et assistansebehov.
• Bydelsutvalget ser positivt på bydelens prioritering til en erfaringskonsulent på området i 
inneværende år.
 
2. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen henvende seg til Oslo kommune om veiledning 
og/eller bistand til å gjennomgå eksisterende vedtak for å sikre at alle med rett på BPA i Bydel 
Gamle Oslo antall timer de har rett på for å fungere likestilt i hverdagen, i tråd med nye tiltak 
som kommunen nå iverksetter for å sikre likere fordeling av BPA-timer mellom bydeler.

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 26/23:
Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne tar saken til orientering, med følgende 
kommentarer:

 Rådet presiserer at Funksjonshemmede-konvensjonen (CRPD) skal ligge til grunn for all 
organisering av BPA. Dette er klare føringer fra lovverket, regjeringen og Oslo kommune. 
BPA det viktigste likestillings verktøyet for mennesker som har et assistansebehov, og 
BPA er en rettighet mange har. Hovedpoenget med BPA er at mennesker med assistanse 
behov skal kunne leve tilnærmet likt som dersom de ikke har et assistansebehov. 

 Rådet støtter forslaget om en konsulent med egenerfaring på BPA.

Rådet legger merke til stadig flere negative medieoppslag på bydelens praktisering av BPA, samt 
Statsforvalters omgjøringsprosent på BPA-vedtak. Rådet ber bydelsdirektøren om å styrke 
forvaltningens kompetanse slik at den blant annet er i tråd med Funksjonshemmede-
konvensjonen (CRPD).
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________________________________________________________________

Sak 81/23: Bydelens uttalelse til varsel om begrenset høring av 
detaljreguleringsplan for Ryenbergveien 64-66

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar endringene ved varsel om begrenset høring av Ryenbergveien 64-66 til 
orientering.  

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
Bydelsutvalget tar endringene ved varsel om begrenset høring av Ryenbergveien 64-66 til 
orientering.  

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Tilleggsforslag, foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt
[R1] BU ber om at den planlagte økningen av høyden ikke gjennomføres.

Rødt opprettholdt R1 som falt i komite

Votering

 BUK: enstemmig vedtatt

 R1: falt mot 2R og 1SV

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar endringene ved varsel om begrenset høring av Ryenbergveien 64-66 til 
orientering.  

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 
Forslag til vedtak fra Rødt, foreslått av Pål Amdal Magnusson, Rødt
[R1] Forslag til vedtak (erstatter bydelsdirektørens forslag til vedtak): Bydelsutvalget mener at 
den økte høyden vil ha negativ virkning på omkringliggende bebyggelse og omgivelsene og 
støtter ikke den foreslåtte økte høyden på 1,5 m ekstra.
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Behandling:
Votering 

 BYD: vedtatt mot 1R [R1 falt som konsekvens]

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 34/23:
Bydelsutvalget tar endringene ved varsel om begrenset høring av Ryenbergveien 64-66 til 
orientering.  

________________________________________________________________

Sak 82/23: Bydelens uttalelse til strategi for utjevning av sosiale forskjeller 

Bydelsdirektørens forslag til høringsuttalelse:
Innspill til innsatsområdene:
Det finnes store sosiale forskjeller i bydelen. Utjevning av sosiale forskjeller krever langsiktig 
arbeid på flere områder, og et bredt tilfang av tiltak og veivalg som både er forebyggende og 
avbøtende.  Bydelen støtter de foreslåtte innsatsområdene for utjevning av sosiale forskjeller i 
Oslo.

Arbeid og sysselsetting er svært viktig for å forebygge fattigdom, levekårsstress og 
utenforskap. Bydelen støtter at arbeid og sysselsetting er innsatsområde 1 i strategien. Flere 
delbydeler i bydelen skiller seg ut ved at en lav andel av befolkningen er sysselsatt og har lav 
utdanning. Andelen av befolkningen som er avhengig av sosialhjelp i bydelen har gått noe ned de 
senere år, med det er store variasjoner mellom delbydelene. En spesielt viktig prioritet vil være å 
hjelpe unge under 30 år. Bydelen støtter at NAV-kontorene skal jobbe mer oppsøkende for 
spesielt å nå ungdom og unge voksne uten jobb og utdanning for å få flere inn i kompetanseheving 
og arbeid.

Flere delbydeler med høy andel barn i lavinntektsfamilier sammenfaller med andre faktorer som 
høy andel innvandrerfamilier, lav sysselsetting og lav utdanning. Hele 52 prosent av barn i 
alderen 0-17 år i delbydelen Nedre Tøyen Oslo vokser opp i husholdninger med vedvarende 
lavinntekt.  Forskning viser at unge mellom 16-18 som vokser opp i vedvarende lavinntekt har 
betydelig større sannsynlighet for å ikke fullføre skoleløpet sitt (NOVA 2019). Bydelen støtter at 
oppvekst og utdanning er innsatsområde 2 i strategien. Tidlig innsats og inkluderende fellesskap 
i barnehage, skole og AKS er viktig for å få flere gjennom skoleløpet, inkludert gjennomføring av 
videregående opplæring, og dermed flere i arbeid. Fortsatt satsing på deltids- og sommerjobber 
for unge har sterke forebyggende effekter. Det gjør at unge tjener egne penger, får erfaring fra 
arbeidslivet og økt mestringstro.
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I delbydeler med opphoping av levekårsutfordringer er det en høy andel barnefamilier som bor 
trangt og som leier bolig. Generelt er det også mange som flytter inn og ut av områder der hvor 
mange leier. Bydelen har 31 kommunale boliger per tusen innbyggere, den nest høyest andel i 
Oslo etter bydel Sagene. En av innsatsene i strategien for å nå målet om at alle skal ha et godt 
sted å bo i gode bomiljø er å sørge for lengre leietid for barnefamilier i kommunale boliger. 
Bydelen er bekymret for innbyggere som «sitter fast» i kommunale boliger. Det å eie egen bolig 
har en betydelig effekt på bo-stabiliteten og livskvaliteten. Bydelen støtter innsatsområde 3, 
delmål 1 om viktigheten av å bidra til at flere har mulighet til å kjøpe egen bolig, gjennom blant 
annet å etablere løsninger med leie-til eie i kommunale bolig. I tillegg til å utvide målgruppen for 
startlån, bør startlån for bosetting i nærliggende kommuner utenfor Oslo også vurderes. Bydelen 
er positiv til bruk av tilvisningsavtaler for å sikre mer stabile og forutsigbare leietilbud i regi av 
private aktører.

Trygge og trivelige bomiljø utfordres av rus og kriminalitet, i tillegg til at mange flytter inn og ut. 
Det er viktig at etablering og drift av offentlige og private hjelpetilbud ikke påvirker sårbare 
nabolag med mange barn og lavinntektsfamilier i negativ retning, og det må gjøres helhetlige 
vurderinger.

Bydelen støtter videreføring og videreutvikling av områdesatsingene.

Behov for en betydelig økning i økonomisk innsats og forenkling av arbeidsprosesser 
Utjevning av sosiale forskjeller er svært tidskrevende og ressurskrevende. Skal strategien gi ny 
eller annen effekt for innbyggerne må kommunen/bydelen fremover gjøre noe som er annerledes 
enn i dag, ellers vil vi få samme resultat som tidligere. Økte innsatser på alle områder som 
omtales i strategien vil måtte følges opp av betydelig økning i økonomisk innsats og forenkling av 
arbeidsprosesser, spesielt gjennom omfattende digitalisering og automatisering.

En bedre bruk av ansattes ressurser, gjennom digitalisering og deling av data på tvers av 
bydelenes tjenester, forenkling og effektivisering, vil være nødvendig for å frigjøre 
personressurser til oppfølging av innbyggere. For mye av ressursene i dag går til oppgaver som 
ikke gir økt velferd til innbyggerne.

Uten en betydelig økning i ressursbruk fra byrådet vil ikke satsingen ha troverdighet, og den vil 
ikke medføre større endringer.

 

 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
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Innspill til innsatsområdene:
Det finnes store sosiale forskjeller i bydelen. Utjevning av sosiale forskjeller krever langsiktig 
arbeid på flere områder, og et bredt tilfang av tiltak og veivalg som både er forebyggende og 
avbøtende.  Bydelen støtter de foreslåtte innsatsområdene for utjevning av sosiale forskjeller i 
Oslo.

Arbeid og sysselsetting er svært viktig for å forebygge fattigdom, levekårsstress og 
utenforskap. Bydelen støtter at arbeid og sysselsetting er innsatsområde 1 i strategien. Flere 
delbydeler i bydelen skiller seg ut ved at en lav andel av befolkningen er sysselsatt og har lav 
utdanning. Andelen av befolkningen som er avhengig av sosialhjelp i bydelen har gått noe ned de 
senere år, med det er store variasjoner mellom delbydelene. En spesielt viktig prioritet vil være å 
hjelpe unge under 30 år. Bydelen støtter at NAV-kontorene skal jobbe mer oppsøkende for 
spesielt å nå ungdom og unge voksne uten jobb og utdanning for å få flere inn i kompetanseheving 
og arbeid.

Flere delbydeler med høy andel barn i lavinntektsfamilier sammenfaller med andre faktorer som 
høy andel innvandrerfamilier, lav sysselsetting og lav utdanning. Hele 52 prosent av barn i 
alderen 0-17 år i delbydelen Nedre Tøyen Oslo vokser opp i husholdninger med vedvarende 
lavinntekt.  Forskning viser at unge mellom 16-18 som vokser opp i vedvarende lavinntekt har 
betydelig større sannsynlighet for å ikke fullføre skoleløpet sitt (NOVA 2019). Bydelen støtter at 
oppvekst og utdanning er innsatsområde 2 i strategien. Tidlig innsats og inkluderende fellesskap 
i barnehage, skole og AKS er viktig for å få flere gjennom skoleløpet, inkludert gjennomføring av 
videregående opplæring, og dermed flere i arbeid. Fortsatt satsing på deltids- og sommerjobber 
for unge har sterke forebyggende effekter. Det gjør at unge tjener egne penger, får erfaring fra 
arbeidslivet og økt mestringstro.
 

Når byrådet oppsummerer sine strategier for utjevning av sosiale forskjeller i Oslo, 
oppsummeres god og viktig styrking av av skole, barnehage og andre tjenester som er støttende 
for barn som lever i fattige familier. Satsing på tjenester og ikke kontantytelser til familien løfter 
dog ikke familiene over fattigdomsgrensen. Det betyr noe for barn som lever i familier med 
vedvarende lavinntekt, hvordan familien har det økonomisk og materielt som f.eks 
boligstandard.Jfr Barnekonvensjonens artikkel 27 om levestandard som omtaler at også familien 
må støttes økonomisk og materielt.

I delbydeler med opphoping av levekårsutfordringer er det en høy andel barnefamilier som bor 
trangt og som leier bolig. Generelt er det også mange som flytter inn og ut av områder der hvor 
mange leier. Bydelen har 31 kommunale boliger per tusen innbyggere, den nest høyest andel i 
Oslo etter bydel Sagene. En av innsatsene i strategien for å nå målet om at alle skal ha et godt 
sted å bo i gode bomiljø er å sørge for lengre leietid for barnefamilier i kommunale boliger. 
Bydelen er bekymret for innbyggere som «sitter fast» i kommunale boliger. Det å eie egen bolig 
har en betydelig effekt på bo-stabiliteten og livskvaliteten. Bydelen støtter innsatsområde 3, 
delmål 1 om viktigheten av å bidra til at flere har mulighet til å kjøpe egen bolig, gjennom blant 
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annet å etablere løsninger med leie-til eie i kommunale bolig. I tillegg til å utvide målgruppen for 
startlån, bør startlån for bosetting i nærliggende kommuner utenfor Oslo også vurderes. Bydelen 
er positiv til bruk av tilvisningsavtaler for å sikre mer stabile og forutsigbare leietilbud i regi av 
private aktører.

Trygge og trivelige bomiljø utfordres av rus og kriminalitet, i tillegg til at mange flytter inn og ut. 
Det er viktig at etablering og drift av offentlige og private hjelpetilbud ikke påvirker sårbare 
nabolag med mange barn og lavinntektsfamilier i negativ retning, og det må gjøres helhetlige 
vurderinger.

Bydelen støtter videreføring og videreutvikling av områdesatsingene.

Behov for en betydelig økning i økonomisk innsats og forenkling av arbeidsprosesser 
Utjevning av sosiale forskjeller er svært tidskrevende og ressurskrevende. Skal strategien gi ny 
eller annen effekt for innbyggerne må kommunen/bydelen fremover gjøre noe som er annerledes 
enn i dag, ellers vil vi få samme resultat som tidligere. Økte innsatser på alle områder som 
omtales i strategien vil måtte følges opp av betydelig økning i økonomisk innsats og forenkling av 
arbeidsprosesser, spesielt gjennom omfattende digitalisering og automatisering.

En bedre bruk av ansattes ressurser, gjennom digitalisering og deling av data på tvers av 
bydelenes tjenester, forenkling og effektivisering, vil være nødvendig for å frigjøre 
personressurser til oppfølging av innbyggere. For mye av ressursene i dag går til oppgaver som 
ikke gir økt velferd til innbyggerne.

Uten en betydelig økning i ressursbruk fra byrådet vil ikke satsingen ha troverdighet, og den vil 
ikke medføre større endringer.

 

Bydelsutvalget etterlyser at strategien omtaler konkrete tiltak for at offentlig eide foretak som 
har en rolle som tomteeier og tomteutvikler skal bidra til å motvirke bostedssegregering, og 
tilrettelegge for sosialt mangfoldige bomiljø og en mer sosial boligpolitikk.

Bydelsutvalget etterlyser grep for å sikre at man ikke skal bli økonomisk skadelidende av å leie i 
stedet for å eie.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Nytt førsteavsnitt, foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt
[R1] Bydelsutvalget etterlyser konkrete tiltak i dokumentet.

Endringsforslag (Ap), foreslått av Agnes Nærland Viljugrein, Arbeiderpartiet
[AP1] Endre avsnitt nr. 5 fra velferds- og kulturkomitéen (avsnittet som begynner med "I 
delbydeler med opphopning av levekårsutfordringer), linje nr. 5. 
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Endre fra: "Bydelen er bekymret for innbyggere som "sitter fast" i kommunale boliger. 
Endre til: "Bydelen er bekymret for innbyggere som over tid blir boende i kommunale boliger, 
opplever dårlige bo- og levekår og blir værende i fattigdomsfeller. Det er avgjørende med et 
sterkere bomiljøarbeid og et aktivt arbeid for å øke levekårene for mennesker som bor i 
kommunale boliger.

Tilleggsforslag (Ap), foreslått av Agnes Nærland Viljugrein, Arbeiderpartiet
[AP2] Legge til forslaget fra rådet for personer med nedsatt funksjonsevne:
- Bydelsutvalget vil be byrådet ha økt fokus på funksjonshemmedes levekår og legge 
funksjonshemmede-konvensjonen (CRPD) til grunn for all politikk for forvaltning.

Votering

 Velferd: enstemmig vedtatt

 R1: falt mot 1FRP og 1R

 AP1: enstemmig vedtatt

 AP2: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Innspill til innsatsområdene:
Det finnes store sosiale forskjeller i bydelen. Utjevning av sosiale forskjeller krever langsiktig 
arbeid på flere områder, og et bredt tilfang av tiltak og veivalg som både er forebyggende og 
avbøtende.  Bydelen støtter de foreslåtte innsatsområdene for utjevning av sosiale forskjeller i 
Oslo.

Arbeid og sysselsetting er svært viktig for å forebygge fattigdom, levekårsstress og 
utenforskap. Bydelen støtter at arbeid og sysselsetting er innsatsområde 1 i strategien. Flere 
delbydeler i bydelen skiller seg ut ved at en lav andel av befolkningen er sysselsatt og har lav 
utdanning. Andelen av befolkningen som er avhengig av sosialhjelp i bydelen har gått noe ned de 
senere år, med det er store variasjoner mellom delbydelene. En spesielt viktig prioritet vil være å 
hjelpe unge under 30 år. Bydelen støtter at NAV-kontorene skal jobbe mer oppsøkende for 
spesielt å nå ungdom og unge voksne uten jobb og utdanning for å få flere inn i kompetanseheving 
og arbeid.

Flere delbydeler med høy andel barn i lavinntektsfamilier sammenfaller med andre faktorer som 
høy andel innvandrerfamilier, lav sysselsetting og lav utdanning. Hele 52 prosent av barn i 
alderen 0-17 år i delbydelen Nedre Tøyen Oslo vokser opp i husholdninger med vedvarende 
lavinntekt.  Forskning viser at unge mellom 16-18 som vokser opp i vedvarende lavinntekt har 
betydelig større sannsynlighet for å ikke fullføre skoleløpet sitt (NOVA 2019). Bydelen støtter at 
oppvekst og utdanning er innsatsområde 2 i strategien. Tidlig innsats og inkluderende fellesskap 
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i barnehage, skole og AKS er viktig for å få flere gjennom skoleløpet, inkludert gjennomføring av 
videregående opplæring, og dermed flere i arbeid. Fortsatt satsing på deltids- og sommerjobber 
for unge har sterke forebyggende effekter. Det gjør at unge tjener egne penger, får erfaring fra 
arbeidslivet og økt mestringstro.
 

Når byrådet oppsummerer sine strategier for utjevning av sosiale forskjeller i Oslo, 
oppsummeres god og viktig styrking av av skole, barnehage og andre tjenester som er støttende 
for barn som lever i fattige familier. Satsing på tjenester og ikke kontantytelser til familien løfter 
dog ikke familiene over fattigdomsgrensen. Det betyr noe for barn som lever i familier med 
vedvarende lavinntekt, hvordan familien har det økonomisk og materielt som f.eks 
boligstandard.Jfr Barnekonvensjonens artikkel 27 om levestandard som omtaler at også familien 
må støttes økonomisk og materielt.

I delbydeler med opphoping av levekårsutfordringer er det en høy andel barnefamilier som bor 
trangt og som leier bolig. Generelt er det også mange som flytter inn og ut av områder der hvor 
mange leier. Bydelen har 31 kommunale boliger per tusen innbyggere, den nest høyest andel i 
Oslo etter bydel Sagene. En av innsatsene i strategien for å nå målet om at alle skal ha et godt 
sted å bo i gode bomiljø er å sørge for lengre leietid for barnefamilier i kommunale boliger. 
Bydelen er bekymret for innbyggere som over tid blir boende i kommunale boliger, opplever 
dårlige bo- og levekår og blir værende i fattigdomsfeller. Det er avgjørende med et sterkere 
bomiljøarbeid og et aktivt arbeid for å øke levekårene for mennesker som bor i kommunale 
boliger. Det å eie egen bolig har en betydelig effekt på bo-stabiliteten og livskvaliteten. Bydelen 
støtter innsatsområde 3, delmål 1 om viktigheten av å bidra til at flere har mulighet til å kjøpe 
egen bolig, gjennom blant annet å etablere løsninger med leie-til eie i kommunale bolig. I tillegg 
til å utvide målgruppen for startlån, bør startlån for bosetting i nærliggende kommuner utenfor 
Oslo også vurderes. Bydelen er positiv til bruk av tilvisningsavtaler for å sikre mer stabile og 
forutsigbare leietilbud i regi av private aktører.

Trygge og trivelige bomiljø utfordres av rus og kriminalitet, i tillegg til at mange flytter inn og ut. 
Det er viktig at etablering og drift av offentlige og private hjelpetilbud ikke påvirker sårbare 
nabolag med mange barn og lavinntektsfamilier i negativ retning, og det må gjøres helhetlige 
vurderinger.

Bydelen støtter videreføring og videreutvikling av områdesatsingene.

Behov for en betydelig økning i økonomisk innsats og forenkling av arbeidsprosesser 
Utjevning av sosiale forskjeller er svært tidskrevende og ressurskrevende. Skal strategien gi ny 
eller annen effekt for innbyggerne må kommunen/bydelen fremover gjøre noe som er annerledes 
enn i dag, ellers vil vi få samme resultat som tidligere. Økte innsatser på alle områder som 
omtales i strategien vil måtte følges opp av betydelig økning i økonomisk innsats og forenkling av 
arbeidsprosesser, spesielt gjennom omfattende digitalisering og automatisering.
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En bedre bruk av ansattes ressurser, gjennom digitalisering og deling av data på tvers av 
bydelenes tjenester, forenkling og effektivisering, vil være nødvendig for å frigjøre 
personressurser til oppfølging av innbyggere. For mye av ressursene i dag går til oppgaver som 
ikke gir økt velferd til innbyggerne.

Uten en betydelig økning i ressursbruk fra byrådet vil ikke satsingen ha troverdighet, og den vil 
ikke medføre større endringer.

 

Bydelsutvalget etterlyser at strategien omtaler konkrete tiltak for at offentlig eide foretak som 
har en rolle som tomteeier og tomteutvikler skal bidra til å motvirke bostedssegregering, og 
tilrettelegge for sosialt mangfoldige bomiljø og en mer sosial boligpolitikk.

Bydelsutvalget etterlyser grep for å sikre at man ikke skal bli økonomisk skadelidende av å leie i 
stedet for å eie.

- Bydelsutvalget vil be byrådet ha økt fokus på funksjonshemmedes levekår og legge 
funksjonshemmede-konvensjonen (CRPD) til grunn for all politikk for forvaltning.

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 
Tilleggspunkt til vedtak: (i tillegg til det som bydelsdirketørene har foreslått), foreslått 
av Marianne Ollivier, Arbeiderpartiet
[AP1] • Bydelsutvalget etterlyser at strategien omtaler konkrete tiltak for at offentlig eide 
foretak som har en rolle som tomteeier og tomteutvikler skal bidra til å motvirke 
bostedssegregering, og tilrettelegge for sosialt mangfoldige bomiljø og en mer sosial 
boligpolitikk.
Tilleggspunkt til forslag (MDG), foreslått av Kari Elisabeth Thomassen, Miljøpartiet De Grønne
[MDG1] Bydelsutvalget etterlyser grep for å sikre at man ikke skal bli økonomisk skadelidende av 
å leie i stedet for å eie.
Nytt avsnitt mellom bydelsdirektørens forslag -avsnitt 3 og 4- til høringsuttalelse (SV), 
foreslått av Randi Reese , Sosialistisk Venstreparti
[SV1] Når byrådet oppsummerer sine strategier for utjevning av sosiale forskjeller i Oslo, 
oppsummeres god og viktig styrking av av skole, barnehage og andre tjenester som er støttende 
for barn som lever i fattige familier. Satsing på tjenester og ikke kontantytelser til familien løfter 
dog ikke familiene over fattigdomsgrensen. Det betyr noe for barn som lever i familier med 
vedvarende lavinntekt, hvordan familien har det økonomisk og materielt som f.eks 
boligstandard.Jfr Barnekonvensjonens artikkel 27 om levestandard som omtaler at også familien 
må støttes økonomisk og materielt.

Behandling:
Votering
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 BYD:  enstemmig vedtatt

 AP1: enstemmig vedtatt

 MDG1: vedtatt mot 1H og 1FRP

 SV1: vedtatt mot 1H

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 26/23:
Innspill til innsatsområdene:
Det finnes store sosiale forskjeller i bydelen. Utjevning av sosiale forskjeller krever langsiktig 
arbeid på flere områder, og et bredt tilfang av tiltak og veivalg som både er forebyggende og 
avbøtende.  Bydelen støtter de foreslåtte innsatsområdene for utjevning av sosiale forskjeller i 
Oslo.

Arbeid og sysselsetting er svært viktig for å forebygge fattigdom, levekårsstress og 
utenforskap. Bydelen støtter at arbeid og sysselsetting er innsatsområde 1 i strategien. Flere 
delbydeler i bydelen skiller seg ut ved at en lav andel av befolkningen er sysselsatt og har lav 
utdanning. Andelen av befolkningen som er avhengig av sosialhjelp i bydelen har gått noe ned de 
senere år, med det er store variasjoner mellom delbydelene. En spesielt viktig prioritet vil være å 
hjelpe unge under 30 år. Bydelen støtter at NAV-kontorene skal jobbe mer oppsøkende for 
spesielt å nå ungdom og unge voksne uten jobb og utdanning for å få flere inn i kompetanseheving 
og arbeid.

Flere delbydeler med høy andel barn i lavinntektsfamilier sammenfaller med andre faktorer som 
høy andel innvandrerfamilier, lav sysselsetting og lav utdanning. Hele 52 prosent av barn i 
alderen 0-17 år i delbydelen Nedre Tøyen Oslo vokser opp i husholdninger med vedvarende 
lavinntekt.  Forskning viser at unge mellom 16-18 som vokser opp i vedvarende lavinntekt har 
betydelig større sannsynlighet for å ikke fullføre skoleløpet sitt (NOVA 2019). Bydelen støtter at 
oppvekst og utdanning er innsatsområde 2 i strategien. Tidlig innsats og inkluderende fellesskap 
i barnehage, skole og AKS er viktig for å få flere gjennom skoleløpet, inkludert gjennomføring av 
videregående opplæring, og dermed flere i arbeid. Fortsatt satsing på deltids- og sommerjobber 
for unge har sterke forebyggende effekter. Det gjør at unge tjener egne penger, får erfaring fra 
arbeidslivet og økt mestringstro.
 

Når byrådet oppsummerer sine strategier for utjevning av sosiale forskjeller i Oslo, 
oppsummeres god og viktig styrking av av skole, barnehage og andre tjenester som er støttende 
for barn som lever i fattige familier. Satsing på tjenester og ikke kontantytelser til familien løfter 
dog ikke familiene over fattigdomsgrensen. Det betyr noe for barn som lever i familier med 
vedvarende lavinntekt, hvordan familien har det økonomisk og materielt som f.eks 
boligstandard.Jfr Barnekonvensjonens artikkel 27 om levestandard som omtaler at også familien 
må støttes økonomisk og materielt.

I delbydeler med opphoping av levekårsutfordringer er det en høy andel barnefamilier som bor 
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trangt og som leier bolig. Generelt er det også mange som flytter inn og ut av områder der hvor 
mange leier. Bydelen har 31 kommunale boliger per tusen innbyggere, den nest høyest andel i 
Oslo etter bydel Sagene. En av innsatsene i strategien for å nå målet om at alle skal ha et godt 
sted å bo i gode bomiljø er å sørge for lengre leietid for barnefamilier i kommunale boliger. 
Bydelen er bekymret for innbyggere som «sitter fast» i kommunale boliger. Det å eie egen bolig 
har en betydelig effekt på bo-stabiliteten og livskvaliteten. Bydelen støtter innsatsområde 3, 
delmål 1 om viktigheten av å bidra til at flere har mulighet til å kjøpe egen bolig, gjennom blant 
annet å etablere løsninger med leie-til eie i kommunale bolig. I tillegg til å utvide målgruppen for 
startlån, bør startlån for bosetting i nærliggende kommuner utenfor Oslo også vurderes. Bydelen 
er positiv til bruk av tilvisningsavtaler for å sikre mer stabile og forutsigbare leietilbud i regi av 
private aktører.

Trygge og trivelige bomiljø utfordres av rus og kriminalitet, i tillegg til at mange flytter inn og ut. 
Det er viktig at etablering og drift av offentlige og private hjelpetilbud ikke påvirker sårbare 
nabolag med mange barn og lavinntektsfamilier i negativ retning, og det må gjøres helhetlige 
vurderinger.

Bydelen støtter videreføring og videreutvikling av områdesatsingene.

Behov for en betydelig økning i økonomisk innsats og forenkling av arbeidsprosesser 
Utjevning av sosiale forskjeller er svært tidskrevende og ressurskrevende. Skal strategien gi ny 
eller annen effekt for innbyggerne må kommunen/bydelen fremover gjøre noe som er annerledes 
enn i dag, ellers vil vi få samme resultat som tidligere. Økte innsatser på alle områder som 
omtales i strategien vil måtte følges opp av betydelig økning i økonomisk innsats og forenkling av 
arbeidsprosesser, spesielt gjennom omfattende digitalisering og automatisering.

En bedre bruk av ansattes ressurser, gjennom digitalisering og deling av data på tvers av 
bydelenes tjenester, forenkling og effektivisering, vil være nødvendig for å frigjøre 
personressurser til oppfølging av innbyggere. For mye av ressursene i dag går til oppgaver som 
ikke gir økt velferd til innbyggerne.

Uten en betydelig økning i ressursbruk fra byrådet vil ikke satsingen ha troverdighet, og den vil 
ikke medføre større endringer.

 

Bydelsutvalget etterlyser at strategien omtaler konkrete tiltak for at offentlig eide foretak som 
har en rolle som tomteeier og tomteutvikler skal bidra til å motvirke bostedssegregering, og 
tilrettelegge for sosialt mangfoldige bomiljø og en mer sosial boligpolitikk.

Bydelsutvalget etterlyser grep for å sikre at man ikke skal bli økonomisk skadelidende av å leie i 
stedet for å eie.
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Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 27/23:
Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne er svært fornøyd med at sosial 
bærekraft er et sentralt tema både i bydelen og i kommunen. Strategien for å utjevne forskjeller 
er viktig, men ikke gjennomførbar dersom det ikke ligger økonomiske føringer bak. Rådet har 
derfor lyst til å løfte frem et for oss viktig avsnitt (står på side 45) i strategien:

«Personer med funksjonsnedsettelser oppgir i langt større grad at de har betydelige psykiske 
problemer, dårligere helse eller større helsemessige utfordringer enn gjennomsnittet av 
befolkningen. Personer med funksjonsnedsettelser er også en gruppe som opplever økt grad av 
ensomhet og utenforskap samt ulike muligheter for samfunnsdeltakelse.».

På bakgrunn av Rådets kompetanse samt resultatene fra den Den nasjonale 
levekårsundersøkelsen (2021) foreslår vi at det tilføyes i høringssvaret:

 Vi skal ha økt fokus på funksjonshemmedes levekår og vi skal legge Funksjonshemmede-
konvensjonen (CRPD) til grunn for all politikk og forvaltning.

Gamle Oslo eldreråd s møte  13.06.2023 

Behandling:
Enstemmig

Gamle Oslo eldreråd s vedtak – sak 10/23:
Eldrerådet tar saken til orientering.

Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus s møte  12.06.2023 

Behandling:
Gamle Oslo råd for psykisk helse og rus s vedtak – sak 10/23:
Unge som vokser opp i enkelte områder og bydeler har mindre tilgang på gründerforbilder. For å 
kompensere for dette foreslår rådet at det utvikles entreprenørskapskurs hvor ungdommer får 
opplæring og erfaring med å utvikle forretningsideer, budsjett,  risikostyring og presentere 
forretningsideer.  

 

Gamle Oslo ungdomsråds møte  08.06.2023 

Behandling:
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Gamle Oslo ungdomsråds vedtak – sak 17/23:
Ungdomsrådet støtter bydelens uttalelse til strategien. 

________________________________________________________________

Sak 83/23: Tilsynsutvalg rapport Brinken mars 2023 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for Brinken mars 2023 til orientering. 

 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
1. Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for Brinken mars 2023 til orientering. 

2. Bydelsutvalget er bekymret for at bruk av vikarer ser ut til å hemme tilbudet til brukere av 
Aktivitetstid, og ber administrasjonen følge opp dette.
 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 Velferd: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
1. Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for Brinken mars 2023 til orientering. 

2. Bydelsutvalget er bekymret for at bruk av vikarer ser ut til å hemme tilbudet til brukere av 
Aktivitetstid, og ber administrasjonen følge opp dette.
 

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 
Forslag til tillegg til vedtakspunkt: , foreslått av Marianne Ollivier, Arbeiderpartiet
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[AP1] • Bydelsutvalget er bekymret for at bruk av vikarer ser ut til å hemme tilbudet til brukere 
av Aktivitetstid, og ber administrasjonen følge opp dette.
 

Behandling:
Votering

 BYD og AP1: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 27/23:
1. Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for Brinken mars 2023 til orientering. 

2. Bydelsutvalget er bekymret for at bruk av vikarer ser ut til å hemme tilbudet til brukere av 
Aktivitetstid, og ber administrasjonen følge opp dette.
 

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 28/23:
Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak.

________________________________________________________________

Sak 84/23: BU-sak: Tilsynsrapporter Valle Hovin dagsenter og Villa Habibi

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Rapporter fra tilsyn ved Valle Hovin dagsenter og Villa Habibi 28.03.2023 tas til orientering.

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte 15.06.2023:
Rapporter fra tilsyn ved Valle Hovin dagsenter og Villa Habibi 28.03.2023 tas til orientering.

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering
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 Velferd: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Rapporter fra tilsyn ved Valle Hovin dagsenter og Villa Habibi 28.03.2023 tas til orientering.

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s møte  15.06.2023 

Behandling:
Votering

 BYD: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo velferd- og kulturkomite s vedtak – sak 28/23:
Rapporter fra tilsyn ved Valle Hovin dagsenter og Villa Habibi 28.03.2023 tas til orientering.

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s møte  13.06.2023 

Behandling:
Votering: enstemmig

Gamle Oslo råd for personer med nedsatt funksjonsevne s vedtak – sak 29/23:
Rådet for personer med nedsatt funksjonsevne støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak.

________________________________________________________________

Sak 85/23: Sommerfullmakter sommer 2023

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:
Bydelsutvalget gir Byutviklingskomiteen og Arbeidsutvalget fullmakt til å avgi høringsuttalelser 
og fatte vedtak i andre hastesaker frem til BUs møte 22.09.2023. 

 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte 14.06.2023:
Bydelsutvalget gir Byutviklingskomiteen og Arbeidsutvalget fullmakt til å avgi høringsuttalelser 
og fatte vedtak i andre hastesaker frem til BUs møte 22.09.2023. 
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Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:

Votering

 BUK: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget gir Byutviklingskomiteen og Arbeidsutvalget fullmakt til å avgi høringsuttalelser 
og fatte vedtak i andre hastesaker frem til BUs møte 22.09.2023. 

 

Gamle Oslo byutviklingskomites møte  14.06.2023 

Behandling:
Votering

 BUK: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo byutviklingskomites vedtak – sak 35/23:
Bydelsutvalget gir Byutviklingskomiteen og Arbeidsutvalget fullmakt til å avgi høringsuttalelser 
og fatte vedtak i andre hastesaker frem til BUs møte 22.09.2023. 

 

________________________________________________________________

Sak 86/23: Bydelens uttalelse til søknad om skjenkebevilling, Ludo Sørenga, 
Sørengkaia 138

Forslag til vedtak:
Uten innstilling. 
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Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
 Bydelens uttalelse til søknad om skjenkebevilling, Ludo Sørenga, Sørengkaia 138, 
foreslått av Katherine Joakimsen, Rødt
[R1] Bydelsutvalget i Gamle Oslo ber Næringsetaten helhetlig vurdere spørsmålet om 
skjenkebevillinger for næringslokaler som grenser mot Sørenga sjøbad. Når særskilte sosiale 
grunner taler for det, har etaten tidligere gitt avslag på søknad om skjenkebevilling for 
uteserveringer, eller etaten har stilt vilkår utover minimumskravene. Nærheten til sjøbadet, et 
tilbud mye brukt av barn og unge, er etter bydelsutvalgets vurdering et slikt hensyn. Videre er 
Sjøbadet del av Sørengas stille side» mot sør og øst, hvor boligene ligger lavere og tettere på 
kaikanten enn ellers og hvor næringslokalene opprinnelig ikke var planlagt for 
skjenkevirksomhet. Flere boliger har soveromsvindu ut mot de aktuelle næringslokalene.

Bydelsutvalget i Gamle Oslo ber derfor om:

* At søknader om skjenkebevilling til uteserveringer ut mot Sørenga sjøbad avslås, men at det 
innvilges serveringsbevilling.

* Subsidiært at søknader om skjenkebevilling til uteserveringer ut mot Sørenga sjøbad 
underlegges reglene for uteservering mot boligbakgård, med stengetid ikke senere enn kl. 20.
* At nylig innvilget skjenkebevilling til uteservering for baren Vannskrekk AS inkluderes i en slik 
helhetlig vurdering.

 

Forslag fra Ap, SV og MDG, foreslått av Agnes Nærland Viljugrein, Arbeiderpartiet
[SAM1]Bydelsutvalget viser til at området det søkes om skjenkebevilling utendørs for, er 
regulert til friområde. Bydelsutvalget mener at plan- og bygningsetaten først bør vurdere 
søknad om unntak fra reguleringsplanen i området, før Næringsetaten eventuelt på nytt 
behandler skjenkebevilling for Ludo Sørenga. Bydelsutvalget ber om at en eventuell ny søknad til 
skjenkebevilling også behandles av bydelen på et eventuelt nytt tidspunkt.

Votering

 CUP R1 vs SAM1: SAM1 videre mot 2R

 SAM1: enstemmig vedtatt

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget viser til at området det søkes om skjenkebevilling utendørs for, er regulert til 
friområde. Bydelsutvalget mener at plan- og bygningsetaten først bør vurdere søknad om unntak 
fra reguleringsplanen i området, før Næringsetaten eventuelt på nytt behandler skjenkebevilling 
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for Ludo Sørenga. Bydelsutvalget ber om at en eventuell ny søknad til skjenkebevilling også 
behandles av bydelen på et eventuelt nytt tidspunkt.

________________________________________________________________

Sak 87/23: Bydelens uttalelse til høring av revisjon av småhusplanen

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

[Uten innstilling]

 

Gamle Oslo bydelsutvalgs behandling:
Forslag til høring om revisjon av småhusplanen, foreslått av Olaf Svorstøl, Rødt
[R1]Bydelsutvalget i Gamle Oslo støtter ikke helheten til ny småhusplan. Det er en plan som i 
praksis freder villastrøkene i Oslo. Hvis vi ikke fortetter i småhusstrøkene, må vi gjøre det der 
det allerede er trangt, høyt og få grøntområder. Det bør bygges langt flere rekkehus og 
lavblokker i randsonene av småhusområder og nært t-banestasjoner og kollektivknutepunkt i 
hele byen, uten at det etableres nye asfaltørkener.
BGO kan ikke støtte en plan som mest av alt bidrar til å øke forskjellene i Oslo. Rekkehus forbys, 
og kravet til tomtestørrelse vil innebære at det ikke vil være plass til noe annet enn nye 
eneboliger. Vi kan ikke ha en småhusplan som bidrar til å øke forskjellene og opprettholder den 
delte byen.
Vi kan ikke ha en småhusplan som tvinger oss til å bygge høyt, massivt og menneskefiendtlig i vår 
bydel, men villaområdene utvikles i retning av gyldne ghetoer.

 

Nytt forslag (Ap) , foreslått av Agnes Nærland Viljugrein, Arbeiderpartiet
[AP1] Bydelsutvalget slutter seg til forslaget til ny småhusplan.
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Votering

 R1: falt mot 2R 

 AP1: vedtatt mot 2R

Gamle Oslo bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget slutter seg til forslaget til ny småhusplan.

________________________________________________________________

Møtet ble hevet kl. 20:30

Emil Snorre Alnæs 
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